
MANİSA Ticaret Borsasında,
Manisa Çekirdeksiz Sultani

Üzümde 2024-2025 sezonunun
açılışı ve geleneksel ilk kuru üzüm
alım töreni gerçekleştirildi.   Törene
TBMM 22. Dönem Başkanı Bülent
Arınç da katıldı. Arınç, Manisa'nın
Mesir Macunu ve Çekirdeksiz Sul-
taniye Üzümü ile meşhur olduğunu
belirterek bu iki değerin de çok
önemli olduğunu söyledi. Fiyatların
bu sene üreticiyi mutlu edeceğini
de söyleyen Arınç, emekleri için
tüm üreticilere teşekkür etti.
Yapılan konuşmaların ardından se-
zonun ilk kuru üzümü yapılan açık
artırma ile alındı. Bülent Arınç
tarafından kilosu 250 TL'den ver-
ilen fiyatla açık artırma başlarken,
Manisa Ticaret Borsası tarafından
Bülent Arınç aracılığıyla verilen 5
bin 100 TL'den sembolik olarak
rekor bir fiyattan alındı. 

"FİYATLAR BU SENE ÜRETİCİYİ MEMNUN EDECEK" 

YUNUSEMRE Belediye Başkanı
Semih Balaban, Yunusemre

Belediye Şantiyesi’nde belediye işçi-
leri ile buluştu. Yunusemre Belediye
Başkanı Semih Balaban, işçilerin her
zaman yanlarında olduklarını be-
lirterek bütçeleri doğrultusunda
maaşlarda iyileştirme yapacaklarını
ifade etti. Başkan Balaban, “Pro-
mosyonlar söz verdiğimiz gibi en iyi
şekilde vereceğiz. Geçen dönem 3
bin lira alınan promosyon 23 bin li-
raya çıkmıştır. En geç 5 Eylül’de işçi-
lerimizin hesabında olacaktır.
Maaşların iyileştirmesi konusunda da
bakacağız. Bütçemiz doğrultusunda
iyileştirmeyi de yapacağız” dedi.
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SARP’A GOZU YAŞLI VEDA! 
MANİSA'NIN
Yunusemre ilçesinde

otomobile çarpan 18
yaşındaki Sarp Ege
Çakır kaldırıldığı has-
tanede hayatını kaybetti.
Hatuniye camiindeki ce-
naze namazının ardın-
dan gözyaşları ile son yolculuğuna
uğurlandı. Sarp Ege Çakır’ın kullandığı
motosiklette bulunan, kız arkadaşının
vereceği ifade ile yaşanan kazanın net-
lik kazanılacağı öğrenildi. 

MOTOSİKLET KAZASINDA YAŞAMINI YİTİRDİ

“HAMİLEYİM VURMA!” DİYE YALVARAN KADIN, KOCASINDAN
SOKAK ORTASINDA ÖLÜMÜNE DAYAK YEDİ... ÇEVREDEKİ 

İNSANLAR, KADININ DAYAK YEMESİNİ İZLEMEKLE YETİNDİ!

iNSANLIK 
OLMUŞ!

MANİSA’NIN
Akhisar ilçesi

Şehit Teğmen
Tahir Ün Cadde-
si'nde meydana
geldi. Edinilen
bilgiye göre
S.N.A., eşi Yıl-
maz A. tarafın-
dan sokakta yumruk, tekme ve sopayla darp edildi. Sokaktaki bir
vatandaş tarafından cep telefonuyla çekilen olayda kadının,
“Hamileyim” diye yalvardığı duyuldu. Cevredeki vatandaşların
olayı bir süre izlemekle yetinmesi akıllara durgunluk verirken, bir
süre sonra sadece bir kişinin kavgayı ayırmak için çaba gösterdiği
görüldü. Yılmaz A. polis ekipleri tarafından gözaltına alındı. Yılmaz
A.'nın çeşitli suçlardan 18 kaydının bulunduğunu belirtildi.

SUÇ MAKİNESİ KOCANIN 18 AYRI SUÇTAN ARAMA KAYDI ÇIKTI

Borcu olmayan takımı bedavaya sattılar!
Manisa Büyükşehir Belediyespor Basketbol Takımı’nın özel bir şirkete satılmasıyla ilgili konuşan
eski başkan Bora Çaylan kendi dönemlerinde harcandığı ileri sürülen rakamın doğru olmadığını açıkladı

MANİSA Büyükşehir Belediye
Başkanı Ferdi Zeyrek, Manisa

Büyükşehir Belediyespor Basket-
bol Takımı’nın özel bir şirkete de-
vredildiğini duyurdu. Bunun
üzerine Manisa Büyükşehir
Belediyespor Basketbol
Takımı’nın eski başkanı Bora
Çaylan, satış süreci ve sonrasın-

daki açıklamalara dair sert eleştiril-
erde bulundu. Kendi dönemlerinde
harcandığı ileri sürülen rakamın
doğru olmadığını ifade eden Çay-
lan, takımın artık şehre ait ol-
madığını vurguladı.  Çaylan,
Manisalı basketbolseverlere umut
verildiğini ancak bu vaatlerin yerine
getirilmediğini dile getirdi. 

Manisa Ticaret Borsası tarafından geleneksel kuru üzüm alım sezonunun açılışı yapılan
açık artırma ile gerçekleştirildi. Her yıl olduğu gibi ilk kuru üzüm için rekor fiyat verildi

YILIN iLK KURU UZUMUNE 
REKOR FiYAT! 

Manisa Ticaret Borsası
tarafından Manisa Çekirdek-
siz Sultani Üzümde 2024-
2025 sezonunun açılışı ve
geleneksel ilk kuru üzüm
alım töreni gerçekleştirildi.
Her yıl olduğu gibi ilk kuru
üzüm açık artırma usulü
sembolik olarak rekor bir
fiyat olan 5 bin 100 TL'den
TBMM 22. Dönem Başkanı
Bülent Arınç aracılığıyla
Manisa Ticaret Borsası
tarafından alındı.  

Başkan Balaban’dan işçilere
promosyon müjdesi   

Manisa’yı üzen ölüm!
MANİSA’NIN
tanınan sima-

larından Zühtü
Babacan’ın yaşa-
mını yitirdiği bil-
dirildi. Babacan’ın
acı haberi başta
ailesi olmak üzere
sevenlerini de-
rinden üzdü. 

Alevlerle boğuştular
Araç kasasında uyudular

ORMAN yangınlarıyla
boğuşan Türkiye, özel-

likle geçtiğimiz hafta Ege’de
çıkan büyük orman yangın-
larında büyük zarar gördü.
AKUT Manisa Ekibi gönüllü-
lerinin söndürme ve
soğutma çalışmalarının
sona ermesinden ardından
dinlenme saatinde yorgun-
luktan uyuduğu anlar fo-
toğraflara böyle yansırken,
ekip aracının kasasında
uyuyan kahraman AKUT’lu-
lar Karaburun yangının sim-
gesi haline geldi. 

Yamaç paraşütüyle 
Manisa Kalesine indi 

MANİSALI
yamaç

paraşütçüsü
Celal
Gündüzalp
hafta sonu
etkinliği olarak
Spil Dağı Milli Parkı  Karlık
noktasından 1453 metre
yükseklikten havalanarak
Manisa Kalesine sorunsuz
bir şekilde iniş yaptı.
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ORMAN yangınlarıyla bo-
ğuşan Türkiye, özellikle geçti-
ğimiz hafta Ege’de çıkan
büyük orman yangınlarında
büyük zarar gördü. Yüzlerce
hektar ormanlık alan küle dö-
nerken, yangın söndürme ça-
lışmalarını yürüten ekipler de
insan üstü bir gayretle alevlere
karşı mücadele etti.

Orman Genel Müdürlüğü
koordinesinde yürütülen sön-
dürme çalışmalarında görev
alan STK’lar, 13 Ağustos’ta
başlayıp 19 Ağustos’a kadar
söndürme ve soğutma çalış-
malarının yapıldığı Manisa Gör-

des, İzmir Yamanlar ve Karabu-
run, Aydın ve Muğla yangınla-
rında görev yaptı.

24 saat esasına göre yürü-
tülen yangın söndürme çalış-
malarına katılan AKUT Arama
Kurtarma Derneği Manisa
Ekibi, İzmir’in Karaburun, ilçe-
sinde çıkan orman yangınında
aktif görev alırken, uzun süren
söndürme ve soğutma çalış-
maları ekiplere zor anlar yaşattı. 

Fotoğraflara yansıyan gö-
rüntüler yangının korkunç yü-
zünü gözler önüne sererken,
haber ajanslarına düşen bu fo-
toğraf ise ekiplerin zorlu mü-
cadelesinin en güzel örneği
oldu. 

AKUT Manisa Ekibi gönül-
lülerinin söndürme ve so-
ğutma çalışmalarının sona
ermesinden ardından din-
lenme saatinde yorgunluktan

uyuduğu anlar fotoğraflara
böyle yansırken, ekip aracının
kasasında uyuyan kahraman
AKUT’lular Karaburun yangı-
nın simgesi haline geldi. 

6 gün süren büyük Ege yangınlarında OGM’ye destek veren STK’lar, mücadelenin tam ortasında alevlere karşı savaş açtı… 

Alevlerle boğuştular
Araç kasasında uyudular

MANİSALI yamaç paraşüt-
çüsü Celal Gündüzalp hafta
sonu etkinliği olarak Spil Dağı
Milli Parkı  Karlık noktasından
1453 metre yükseklikten hava-
lanarak Manisa Kalesine sorun-
suz bir şekilde iniş yaptı. İniş
esnasında kale etrafında fotoğ-
raf çekmek için bulunan; Mani-
sa'da tarihi ve kültürel
etkinlikleri fotoğraflayan Manisa
Fotoğrafçısı Oktay Karaduman
tarafından tarihi iniş fotoğraf-
landı. Tarihi Manisa Kalesi ve
Ulu Camii üzerinde adeta rüz-
garla dans ederek yamaç para-
şütüyle uçan ve sonrasında

iniş yapan Celal Gündüzalp 3
yıldır Manisa semalarında pro-
fesyonel olarak uçuş yaptığını,
gerekli önlemlerin ve eğitimlerin
alınması sonrasında 'Yolda
araba kullanmaktan daha gü-
venli' ifadesini kullanarak
yamaç paraşütünün çok gü-
venli bir spor olduğunu söyledi.
Manisa Fotoğrafçısı Oktay Ka-
raduman'a konuşan Gündü-
zalp, "Devlet büyüklerimizden
Manisa tanıtımına katkısı ol-
ması adına yamaç paraşütü
uçuşları ile ilgili bir organizas-
yon yapılmasını talep ediyo-
rum. Benim hedefim yamaç

paraşütünde dünya şampiyon-
luğunu elde ederek ülkemin ve
kadim Şehir Manisa'mızın is-
mini tüm dünyaya duyurmak.

Yamaç paraşütü ile uçma ha-
yali ve uçma tutkusu olanları
Manisa Spil Dağına uçmaya
davet ediyorum" dedi.  İHA

Yamaç paraşütüyle Manisa Kalesine tarihi iniş yaptı   
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İl ve içe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 231 06 65

RENKLİGİL ECZANESİ 
0236 409 07 66

MELEK ECZANESİ

CANSU ECZANESİ

0236 237 34 32

0236 408 24 51

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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SARUHAN ECZANESİ
1703 - III. Ahmed, II. Mustafa'nın yerine tahta çıkarak Osmanlı İmparatorluğu'nun yeni
Padişahı oldu.
1780 - Büyük Britanyalı James Cook’un gemisi, Büyük Britanya’ya döndü.
1791 - Haiti’de kölelerin ilk ayaklanması.
1812 - Ürdün'deki arkeolojik sit alanı Petra’nın keşfi.
1848 - ABD, New Mexico'yu ilhak etti (topraklarına kattı).
1849 - Tarihteki ilk askerî hava hücumu gerçekleşti. Avusturya, İtalya'nın Venedik kentine
pilotsuz hava balonları yolladı.
1864 - 12 devlet, ilk Cenevre Konvansiyonu'nu imzaladı: Kızılhaç'ın oluşturulması.
1901 - Cadillac Motor Şirketi kuruldu.
1910 - Japonya, Kore’yi ilhak etti.
1989 - Neptün gezegeninin ilk halkasının keşfi.

GÜNÜN OLAYI

Burhan AKDEMİR
MANİSA’NIN Akhisar ilçe-

sinde bir kişi eşini sokak orta-
sında öldüresiye dövdü.
Vatandaşlar tarafından linç edil-
mek üzereyken polis ekipleri
tarafından gözaltına alınan
şahıs çıkarıldığı mahkemece
tutuklanarak cezaevine gönde-
rildi.  Olay 16 Ağustos günü
MANİSA’NIN Akhisar ilçesi
Şehit Teğmen Tahir Ün Cadde-
si'nde meydana geldi. Edinilen
bilgiye göre S.N.A., eşi Yılmaz
A. tarafından sokakta yumruk,
tekme ve sopayla darp edildi.
Sokaktaki bir vatandaş tarafın-
dan cep telefonuyla çekilen

olayda kadının, “Hamileyim”
diye yalvardığı duyuldu. Cevre-
deki vatandaşların olayı bir süre
izlemekle yetinmesi akıllara
durgunluk verirken, bir süre
sonra sadece bir kişinin kav-
gayı ayırmak için çaba göster-
diği görüldü. Yılmaz A. polis
ekipleri tarafından gözaltına
alındı. Yılmaz A., emniyetteki
işlemlerinin ardından sevk edil-
diği hakimlikçe tutuklandı.  

SUÇ MAKİNESİ ÇIKTI:
KADIN KORUMA ALTINDA

Manisa Valiliği, olayla ilgili
yaptığı açıklamada, şüpheli Yıl-
maz A.'nın çeşitli suçlardan 18
kaydının bulunduğunu belirtti.

Valilik açıklamasına göre, olay
saat 16.55'te başladı ve moto-
rize şahin ekibi tarafından saat
16.58'de müdahale edildi. Çev-
redeki vatandaşların linç giri-
şimi, takviye ekiplerin olay
yerine intikal etmesiyle önlendi.
Yılmaz A., 17 Ağustos 2024

Cumartesi günü adli makam-
larca tutuklandı.

Yaralanan S.N.A.’nın sevk
edildiği hastanede tedavi edil-
diği ve bunu takiben taburcu
olduğu açıklandı. Ayrıca, S.N.A.
için koruma kararı alındığı bildi-
rildi.

TURGUTLU Devlet Hasta-
nesi, organ bağışı konusunda
önemli bir adım atarak, 3. Basa-
mak Yoğun Bakım Ünitesi'nde
yaşam mücadelesi veren bir
hastanın beyin ölümü gerçek-
leştiğinde, sağlık personelinin
aileyi bilgilendirmesi ve ailenin
olumlu karar vermesiyle organ
nakli bölge koordinasyon mer-
keziyle iletişim kuruldu. Organ
nakil bölge koordinatörlerinin
gözetiminde gerçekleştirilen
operasyon sonucunda alınan
organlar 3 kişiye hayat verdi. 

Konuya ilişkin açıklamada
bulunan Manisa İl Sağlık Mü-
dürü Op. Dr. Erol Karaca,
"Organ bağışı, toplumsal daya-
nışmanın ve yardımlaşmanın en

üst örneklerinden biridir. Bu ha-
yati karar ile 3 hastamız adeta
yeniden hayata döndü. Organ
nakli bekleyen diğer hastaları-
mıza umut olma yolunda önemli
bir adım atıldı." dedi. 

Turgutlu Devlet Hastanesi
Başhekimi Uzm. Dr. Mahmut Ali
Osman Eryılmaz başta olmak
üzere organ nakil sürecinde
aktif rol üstlenen Organ ve
Doku Nakli Koordinatörü Hem-
şire Sakine Korkmaz, Uzm. Dr.
Rahşan Bikez, Op. Dr. Ayşegül
Hassan, Uzm. Dr. Lale Tolu ve
Hemşire Saadet Pekuslu
Sanar’a Manisa İl Sağlık Mü-
dürü Op. Dr. Erol Karaca tara-
fından teşekkür belgesi verildi.
İHA

MANİSA'NIN Alaşehir ilçe-
sinde boş bir arazide çıkan ot
yangını korku dolu anlara
neden oldu. İtfaiyenin zama-
nında müdahalesi ile yangın bi-
nalara sıçramadan kontrol
altına alınarak söndürüldü.   

Manisa’nın Alaşehir ilçesi
Yenice Mahallesi’nde saat
13.30 sıralarında boş arsada
çıkan ot yangını ucuz atlatıldı.

Alaşehir Kız Meslek Lisesi ya-
nında bulunan boş arsada kuru
ot ve çöpler henüz nedeni belir-
lenemeyen  bir şekilde alevler
içinde kaldı. Kısa sürede büyü-
yen alevlere Manisa Büyükşehir
Belediyesi Alaşehir itfaiye ekip-
leri müdahale ederek yangının
çevrede bulunan binalara sıçra-
madan kontrol altına alarak
söndürdü. İHA

Abartı egzozlu 120 araç trafikten men edildi   
MANİSA İl Emniyet Müdür-

lüğü Trafik Denetleme Şube
Müdürlüğü ve ilçe trafik birim-
leri tarafından 14 -19 Ağustos
2024 tarihleri arasında 38 ekip
ve 72 personel ile 'Abartı Egzoz
Denetimi' gerçekleştirildi. Yapı-
lan denetimde 2 bin 353 araç
ve sürücüsünün kontrol edil-
diği, 24'ünün abartı egzozdan,
61'inin yüksek sesten,
487'sinin ise diğer kanun mad-
delerinden olmak üzere toplam
toplam 572 araç ve sürücüsüne
1 milyon 634 bin 493 TL idari
para cezası uygulandığı bildi-

rildi. 120 aracın da trafikten
men edildiği bilgisi verilen açık-
lamada, Manisa İl Emniyet Mü-
dürlüğünce gürültü kirliliğine yol
açacak egzoz kullanan moto-
siklet ve otomobiller üzerinde
denetimlerin aralıksız devam
edeceği ifade edildi.  İHA

Boş arazide çıkan yangın ucuz atlatıldı   

Eşini sokak ortasında öldüresiye 
döven şahıs tutuklandı   

Organları 3 kişiye hayat verdi 



Burhan AKDEMİR

22 Ağustos 2024 PerşembeGÜNCEL

Cansu MERİÇ

4

manisa'nın Yunusemre il-
çesinde otomobile çarpan 17
yaşındaki Sarp Ege Çakır kaldı-
rıldığı hastanede hayatını kay-
betti. Hatuniye camiindeki

cenaze namazının ardından
gözyaşları ile son yolculuğuna
uğurlandı.

Manisa'nın Yunusemre ilçe-
sinde geçirdiği trafik kazası
sonrası yaşamını yitiren 18 ya-
şındaki Sarp Ege Çakır, göz-

yaşlarıyla son yolculuğuna
uğurlandı. 

Sarp Ege Çakır’ın ölümüyle
ilgili Savcılık çevredeki güvenlik
kameralarını incelemeye alırken
olayla ilgili soruşturma sürüyor.

Sarp Ege Çakır’ın kullandığı

motosiklette bulunan, kız arka-
daşının vereceği ifade ile yaşa-
nan kazanın netlik kazanılacağı
öğrenildi. 

Hatuniye Camii’nde kılınan
cenaze namazına ise Eğitim,
Spor, Siyaset ve Manisalı İş in-
sanları, STK Başkanları cena-
zeye büyük ilgi gösterdi.

Sarp Ege Çakır’ın cenazesi
Kırktık aile mezarlığında top-
rağa verildi.

Sarp’a gözü yaşlı veda! Sarp’a gözü yaşlı veda! 

manisa Büyükşehir Bele-
diyesi, hasta nakil ambulansıyla
dezavantajlı yurttaşlara hizmet
veriyor. Nakil ambulansı ile
hasta, yatalak ve engelli yurt-
taşların sağlık hizmetlerine eri-
şimleri kolaylaşırken, 2024 yılı
içinde 864 kişi nakil hizmetin-
den yararlandı.   

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi, hasta nakil ambulansı hiz-
meti ile desteğe ihtiyaç duyan
dezavantajlı yurttaşların ya-
nında olmayı sürdürüyor. Sağlık
İşleri Dairesi Başkanlığı bünye-
sinde görev yapan uzman ekip-
ler eşliğinde evinden alınan
hastalar, sağlık kontrolleri için

randevu aldıkları hastaneye gö-
türülüyor. Tedavileri tamamla-
nan hastalar, daha sonra tekrar
ambulansla evlerine bırakılıyor.
Manisa il sınırları içerisinde üc-
retsiz olarak hizmet veren
hasta nakil ambulansı hizmet-
leri 2024 yılı başından bu yana
864 kişiye ulaştı. 

“HasTaLar 

PrOFesYOneL 

eKiPLerce saĞLıK 

TesisLerine

GÖTÜrÜLÜYOr” 

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi Sağlık İşleri Dairesi Baş-
kanlığı olarak 2024 yılı
başından bu yana 864 kişiye
hizmet verdiklerini söyleyen
Daire Başkanı Erhan İnce,
“Özellikle yatalak durumda
olan ve engelli vatandaşlarımız,
sağlık tesislerine ulaşım sağla-
mak için bizleri arıyor. Profes-
yonel ekiplerimizle
yurttaşlarımızı sağlık tesislerine
götürüyoruz. Tedavileri tamam-
landıktan sonra tekrar evlerine

bırakarak hizmet veriyoruz”
diye konuştu. 

“Her an YanLarınDa 

OLmaYa DeVam 

eDeceĞiZ” 

Önümüzdeki süreçte araç

ve ekip sayısının arttırılacağını,
daha verimli bir şekilde hizmet
verilmesinin planlandığını ifade
eden Daire Başkanı Erhan İnce,
“Vatandaşımızın ihtiyaç duy-
duğu her an yanlarında olmaya

devam edeceğiz. Hasta veya
dezavantajlı vatandaşlarımız,
sağlık tesislerine ulaşmak için
bizleri 444 99 45 veya 0531 373
59 15 numaralı hatlardan araya-
bilirler” ifadelerini kullandı.  iHa

Vatandaşlara hasta nakil ambulansı hizmeti başladı

manisa İl Emniyet Müdür-
lüğü’nün otobüslerde emniyet
kemeri denetimi ve bilgilen-
dirme çalışmaları sonucunda
545 otobüs kontrol edilirken 5
bin 525 TL idari para cezası uy-

gulandı. Manisa İl Emniyet Mü-
dürlüğü Trafik Tescil ve Denet-
leme Şube Müdürlüğü ile İlçe
Trafik Birimleri, 07-19 Ağustos
tarihleri arasında otobüslere
yönelik emniyet kemeri dene-

timi gerçekleştirdi. 
45 ekip ve 92 personelin

katılımıyla yapılan denetim-
lerde, emniyet kemeri kullanı-
mının önemine dikkat çekildi.

Yapılan denetimlerde 545
otobüs ve sürücüsü kontrol
edilirken 9 bin 923 yolcuya
emniyet kemeri kullanımı ko-
nusunda bilgilendirme yapıldı. 

Ayrıca denetimler sırasında
kurallara uymayan sürücülere
toplamda 5 bin 525 TL idari
para cezası kesildi.

Manisa İl Emniyet Müdür-
lüğü tarafından yapılan açıkla-
mada şu ifadeler kullanıldı:
“Halkın huzur ve güvenliğini
sağlamak amacıyla suç ve
suçlularla mücadelemiz aralık-
sız devam edecektir.”

Haber merkezi

Manisa Emniyeti otobüsleri denetlediManisa Emniyeti otobüsleri denetledi

manisa’nın sevilen
isimlerinden Zühtü Baba-
can hayatını kaybetti. 

Manisa’nın tanınan si-
malarından Zühtü Baba-
can’ın yaşamını yitirdiği
bildirildi. Babacan’ın acı
haberi başta ailesi olmak
üzere sevenlerini derinden
üzdü. 

Manisaspor’un eski
yöneticilerinden olan
Zühtü Babacan’ın cenaze-
sinin 22 Ağustos Per-
şembe günü yani yarın
öğle namazını müteakip
Hatuniye Cami’den kaldırı-
lacağı öğrenildi. 

Haber merkezi

Manisa’yı üzen ölüm

Demirci Organize Sanayi
Bölgesi Yatırımı ile ilgili Salihli
Organize Sanayi Bölge Müdür-
lüğünde bir toplantı gerçekleşti.
Salihli Organize Sanayi Bölge
Müdürlüğünde düzenlenen
toplantıya Salihli Kaymakamı

Ali Güldoğan, Demirci Kayma-
kamı Yavuz Arslan, Belediye
Başkanı Erkan Kara, Salihli Or-
ganize Sanayi Bölge Müdürü
Çağrı Duygu, Yönetim Kurulu
Başkanı Muhittin Bilget, De-
mirci Ticaret ve Sanayi Odası
Başkanı Kasım Kabak, Demirci
Ticaret ve Sanayi Odası Meclis

Başkanı İbrahim Akarsu ve Sa-
lihli Organize Sanayi Bölge Mü-
dürlüğü Yönetim Kurulu üyeleri
katıldı. Toplantıda Demirci Or-
ganize Sanayi Bölgesi yatırımı
ile ilgili gelinen son aşama ma-
saya yatırılırken, bundan son-
raki süreçte yapılacak olan
çalışmalar ile ilgili görüş alışve-
rişinde bulunuldu. Belediye
Başkanı Erkan Kara konuya
ilişkin yaptığı açıklamada “ De-
mirci’nin her yatırımını, her pro-
jesini titizlikle takip ediyoruz.
Organize Sanayi Bölgesi yatırı-
mımız için Salihli’de Kayma-

kam Yavuz Arslan, Ticaret ve
Sanayi Odası Başkanı Kasım
Kabak ve Ticaret ve Sanayi
Odası Meclis Başkanı İbrahim
Akarsu’nun da katıldığı Salihli
Organize Sanayi Bölge Müdür-
lüğünde önemli bir toplantı ger-
çekleştirdik. Yapılması gereken
çalışmaların hızla hayata geçi-
rilmesi ile ilgili verimli bir gö-
rüşme oldu. Şehrimiz için biriz
ve beraberiz. Hedefimiz ye-
rinde ve güçlü adımlar atarak
hızla organize sanayi bölgesi
yatırımımız ilçemizde aktif hale
getirmek” dedi. 

Demirci Organize Sanayi Bölgesi
yatırımı ile ilgili önemli toplantı

Demirci Organize Sanayi Bölgesi
yatırımı ile ilgili önemli toplantı
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Yunusemre Belediyesi
Barbaros, Güzelyurt ve Mura-
diye Çocuk Kültür ve Sanat

Merkezlerinde 3 – 5 yaş aralı-
ğındaki çocuklara yönelik veri-
len okul öncesi eğitimler için

yeni dönem kayıtları başladı.
Sabah ve öğleden sonra olmak
üzere yarım gün verilecek eği-
timlere kayıtlar Çocuk Kültür ve
Sanat Merkezlerinden yapıla-
cak. Yunusemre Belediyesi
bünyesinde bulunan Barbaros,
Güzelyurt ve Muradiye Çocuk
Kültür ve Sanat Merkezlerinde
okul öncesi eğitimler için kayıt-
lar başladı. Eylül ayında başla-
yacak Ocak ayında bitecek
olan yarım dönem kayıtları üc-
retli olacak. 23 Ağustos’a
kadar sürecek olan kayıtlara
başvuru için Barbaros için Bar-
baros Mahallesi 4421 sokak
no: 26 adresi, Muradiye için
Muradiye Manisa Caddesi

no:62, Güzelyurt içinde Güzel-
yurt Mahallesi Mehmet Akif
Ersoy Caddesi No:36/A adre-
sine başvurarak kayıt yaptırabi-

lir. Okul öncesi ve 3 branş şek-
linde verilecek olan eğitimlerde
talebin fazla olması durumda
kura çekilecek. Eğitimlerin

sabah grubu için 08.30 – 12.30
ile öğleden sonra 13.30 – 17.30
saatleri arasında verileceği
ifade edildi. Haber merkezi

Çocuk Kültür ve Sanat Merkezleri’nde 
kayıtlar başladı

ŞeHzAdeler’de önümüzdeki iki
yıl boyunca hizmet verecek olan Şeh-
zadeler Kent Konseyi Yürütme Kurulu
seçimleri gerçekleştirildi. Yapılan se-
çimlerde Şehzadeler Kent Konseyi
Başkanlığına Mimar Yasemin Gümüş
seçilirken, yeni üyeler de belirlenmiş
oldu.   

Şehzadeler Belediyesi Kent Kon-
seyinde yeni yönetim belli oldu. Tarihi
Bedesten Salonunda gerçekleşen
genel kurul toplantısında divana Mus-
tafa Pala başkanlık etti. Sivil toplum
kuruluşları tarafından aday gösterilen
Mimar Yasemin Gümüş, oy birliği ile
Şehzadeler Kent Konseyi Başkanlı-
ğına seçildi. 

Geçirdiği rahatsızlık nedeniyle
toplantıya katılamayan Şehzadeler
Belediye Başkanı Gülşah Durbay me-
sajında şu ifadelere yer verdi: "Çok
değerli katılımcılar, uzun bir süredir
pasif durumda olan Kent Konseyimizi

yeniden hayata geçirmenin mutlulu-
ğunu yaşıyoruz. Rahatsızlığım nede-
niyle bugün yapılan genel kurula
katılamasam da gönlüm sizlerle. Mus-
tafa Kemal Atatürk, siyasal, ekonomik
ve toplumsal yaşamın kentlerde güç-
lenmesine Ankara'da öncülük etti. Biz
de bugün yeniden oluşturacağımız
Kent Konseyimiz ile Şehzadeler ’in ru-
hunu ve kentimizi yeniden canlandır-
mak için birlikte çalışacağız.
Yönetimimizi de dâhil ederek kentimizi
birlikte şekillendireceğiz, birlikte inşa
edeceğiz. Kent Konseyimizin bugünkü
genel kurulda seçilen başkan ve üye-
lerini kutluyor, başarılar diliyorum" 

Yeni Şehzadeler Kent Konseyi
Başkanı Yasemin Gümüş ise yaptığı
konuşmada, "Kent Konseyleri, şehri-
mizin şekillendirilmesine katkı sağla-
yan, yerel olarak çözümler üreten
önemli platformlardır. Bizler, bu plat-
formun bir parçası olarak, kentimiz-

deki sorunlara hep birlikte çözüm bul-
mak, fikirlerimizi paylaşmak ve daha
iyi bir yaşam alanı oluşturmak için bu-
radayız. Amacımız, kenti-
mizin ihtiyaçlarını ön
planda tutmak ve her bi-
reyin sesini duyurabile-
ceği bir ortam
oluşturmak. Şeffaflık,
adalet ve özgürlük ilkele-
rinden taviz vermeden,
ortak akıl ve takım çalış-
ması ile kentimizin tüm
sorunlarını birlikte ele
alacak, daha güzel bir
şehir inşa etmeye çalışa-
cağız" dedi. 

Gümüş’ün konuş-
masının ardından yeni
seçilen Şehzadeler Kent
Konseyi Yürütme Kurulu
üyeleri sahneye davet
edilerek kendilerini tanıttı.
Toplantının ardından ya-
pılan oylamada, Kadın
Meclisi, Gençlik Meclisi
ve Engelliler Meclisi yö-
nergeleri oybirliği ile
kabul edildi. Önümüzdeki
aylarda yapılacak olan
toplantılarda, bu meclis-
ler için yönetim seçimleri
de gerçekleştirilecek. 

Tarihi Bedesten Sa-
lonu’nda düzenlenen
toplantıya, Şehzadeler
Belediye Başkan Vekili
Yenal Yıldırım, Başkan
Yardımcısı Hakan Şim-
şek, kurum müdürleri,
Manisa Kent Konseyi

Başkanı Hakkı Bayraktar, Yunusemre
Kent Konseyi Başkanı Bektaş Kılınç,
CHP Manisa il ve Şehzadeler ilçe yö-

neticileri, mahalle muhtarları ve çok
sayıda sivil toplum kuruluşu yöneticisi
katıldı.  İHA

Şehzadeler Kent Konseyi Başkanı Yasemin Gümüş oldu   

DALGIÇ MOTOPOMP SATIN ALINACAKTIR
MANİSA SU VE KANALİZASYON İDARESİ GENEL

MÜDÜRLÜĞÜ
ELEKTRİK MAKİNA VE MALZEME İKMAL DAİRESİ

BAŞKANLIĞI
“Dalgıç Motopomp Alım İşi” mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu 
maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda
EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2024/1092516
1-İdarenin
a) Adı : MANİSA SU VE KANALİZASYON İDARESİ 

GENEL MÜDÜRLÜĞÜ ELEKTRİK MAKİNA VE
MALZEME İKMAL DAİRESİ BAŞKANLIĞI

b) Adresi : Yarhasanlar Mah. 2319 Sokak No:12/C1/10 
ŞEHZADELER/MANİSA

c) Telefon ve faks numarası : 2362501200 - 2369991733
ç) İhale dokümanının görülebileceği 
ve e-imza kullanılarak indirilebileceği
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı : Dalgıç Motopomp Alım İş
b) Niteliği, türü ve miktarı : Dalgıç Motopomp Alım İşi : 41 kalem

Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale 
dokümanı içinde bulunan idari şartnameden 
ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : Horozköy Maski Depolar Yunusemre/MANİSA
ç) Süresi/teslim tarihi : Sözleşmenin imzalanmasına müteakip 5 takvim

günü içerisinde iş teslimi yapılacak olup, işin 
süresi 45 takvim günüdür. Söz konusu mallar 
özel teknik şartnameye uygun olarak Horozköy
MASKİ Ambarı'na teslim edilecektir.

d) İşe başlama tarihi : Sözleşme imzalanmasından itibaren 5 takvim 
günü içinde işe başlanır.

3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati : 16.09.2024 - 10:30
b) İhale komisyonunun toplantı yeri 
(e-tekliflerin açılacağı adres) : Yarhasanlar Mah. 2319 Sokak (Fabrika Sokak)

12/C/1 K:10 MASKİ Hizmet Binası Destek 
Hizmetleri Dairesi Başkanlığı- İhale Birimi- 
Şehzadeler / MANİSA

4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık
oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece
EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecek olup yerli malı teklif eden yerli istekliye ihalenin
tamamında % 15 (yüzde on beş) oranında fiyat avantajı uygulanacaktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak,
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden 
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim 
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde 
verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme
imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda
geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Kanunun
38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: 2079502

TurguTlu Belediyesi’nin
her yıl düzenlediği 30 Ağustos
Zafer Bayramı programı belli oldu.
Koza Parkı Kavşağından başlaya-
cak zafer kortejinden sonra 15
Temmuz Demokrasi Şehitleri Ala-
nında Cem Belevi sahne alacak.   

Turgutlu Belediyesi her yıl bin-
lerce vatandaşın katıldığı 30
Ağustos Zafer Bayramı’nın bu
yılki programının detaylarını açık-
ladı. 30 Ağustos Cuma günü saat
20.30’da Koza Parkı Kavşa-
ğı’ndan başlayacak Zafer Korteji
15 Temmuz Demokrasi Şehitleri
Alanında son bulacak. Turgutlulu
DJ Burak Zengin, Cem Belevi
Konseri öncesi sahneyi ısıtacak. 

Özellikle gençlerin son dö-
nemde çok sevdiği Cem Belevi
saat 21.30’da 15 Temmuz De-
mokrasi Şehitleri alanında sah-

neye çıkarak sevilen şarkılarını
Turgutlulular için seslendirecek. 

Turgutlu Belediye Başkanı
Çetin Akın: “Bizler göreve gelirken
milli bayramlarımızı en güzel şe-
kilde kutlayacağız diye söz ver-
miştik. Her yıl farklı sanatçılarla bu
coşkuyu en güzel şekilde yaşıyo-

ruz. Bu yıl Zafer Bayramımızda
ünlü sanatçı Cem Belevi sahne
alacak. Öncesinde de binlerce
hemşehrimizle birlikte zafer korte-
jimizi düzenleyeceğiz. Tamamı
ücretsiz olan etkinliklerimize tüm
vatandaşlarımızı davet ediyorum”
dedi.  İHA

Turgutlu’da Zafer Bayramı coşkusu
Cem Belevi ile yaşanacak   
Turgutlu’da Zafer Bayramı coşkusu
Cem Belevi ile yaşanacak   
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mAnİsA Ticaret Borsa-
sında, Manisa Çekirdeksiz Sul-
tani Üzümde 2024-2025
sezonunun açılışı ve geleneksel
ilk kuru üzüm alım töreni ger-
çekleştirildi. Törene Manisa Va-
lisi Enver Ünlü, TBMM 22.
Dönem Meclis Başkanı Bülent
Arınç, Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi Genel Sekreter Yardım-
cısı Ali Kılıç, AK Parti Manisa
Milletvekili Tamer Akkal, CHP
Manisa Milletvekili Ahmet
Vehbi Bakırlıoğlu, Manisa Celal
Bayar Üniversitesi Rektörü
Prof. Dr. Rana Kibar, daire ve
kurum müdürleri ile üreticiler
katıldı. 

Saygı duruşunda bulunul-
ması ve İstiklal Marşının okun-
masıyla başlayan törende
üzümün tarihten günümüze se-
rüvenini anlatan bir video su-
numu yapıldı.  

"İHrACATTA
PresTİJ ÜrÜn" 

Törenin açılış konuşmasını
yapan Manisa Ticaret Borsası
Başkanı Sadık Özkasap, "Gele-
neksel olarak borsamız tarafın-
dan her yıl düzenlenen
kurutulan ilk mahsulün borsa-
mıza gelişiyle, bizleri bir araya
getiren ortak kültürümüzde yer
etmiş motifleri ile Manisa’mız
ile özdeş, Manisa Sultani Çekir-
deksiz Üzümü’nün yeni sezo-
nun açılışı ve 2024-2025
Sezonu’nun ilk çekirdeksiz
kuru üzüm törenimize göster-
miş olduğunuz çok değerli ilgi
için teşekkür ediyorum. Her
sene ortalama yüzde 85’i Mani-
sa’da üretilmekte olup, yüzde
90’ı Manisa’daki modern üzüm
işletmelerimiz tarafından ihraç
edilen dünya ticaretinin yarısına
sahip olduğumuz, çekirdeksiz
kuru üzümde, Manisa’mızın
çok iyi bir noktada olduğunu
gururla ifade etmek isterim. Bu
ortak çabanın sonucu olarak,
her yıl olduğu gibi bu sezonda
başından bu yana çiftçilerimizle
birlikte hareket ederek hastalık
ve zararlılarla mücadele ettik.
Bu mücadelemizde birlikte ha-
reket ettiğimiz Manisa üzüm
platformu üyelerimize ayrıca te-
şekkür ederim. Bu yüzden Ma-
nisa Sultani Çekirdeksiz
Üzümünün üretiminden pazar-
lanmasına kadar, tüm aşamala-
rında, ürün bazında
uzmanlaşma sağlanmış tek yer

Manisa’dır. Ayrıca bir sembol
olmanın yanı sıra tarıma dayalı
en önemli milli gelir kaynakları-
mız arasında yer alıyor. Üreti-
min iç ticareti ve ihracat
verilerine baktığımızda sektörel
kayıt ve raporlama sistemine
göre 2023-2024 sezonu 31
Ağustos günü tamamlanacak
01 Eylül itibariyle yeni sezona
geçmiş olacağız. Temmuz sonu
müstahsilden alım tescili verile-
rine göre, Manisa ve ilçelerimiz
dahil tüm ticaret borsalarımızda
kayıtlara giren çekirdeksiz kuru
üzüm miktarı 187 bin 304 ton-
dur. 17 Ağustos tarihli son ihra-
cat raporuna göre de
gerçekleştirilen 203 bin 407 ton
ihracat ile ülkemize 478 milyon
dolar kazandırılmıştır. Türki-
ye’nin ihracatta prestij ürünü
olan çekirdeksiz kuru üzüm ih-
racatındaki bu rakamın, önü-
müzdeki sene 500 milyon
doların üzerinde olacağı bu-
günden görülüyor. Sağlanan bu
yüksek milli gelir hacminin alt
yapısında; üreticilerimizin, tüc-
carlarımızın, sanayicilerimizin,
ihracatçılarımızın, ilgili kamu
idarelerimizin ve meslek kuru-
luşlarımızın hep birlikte ve aynı
kalkınma hedefiyle sarf ettikleri
yoğun emek ve çabaları yer al-
maktadır. Bilindiği üzere borsa-
mızın çalışmalarıyla Türk Patent
ve Marka Kurumu nezdinde
Manisa Sultani Çekirdeksiz
Üzümü için coğrafi işaret tescili
alınmış bu çalışmayla tüm Ma-
nisalılara mal olacak tarihi bir
sorumluluk yerine getirilmiştir.
Bunun yanında en büyük dış
pazarımız olan Avrupa Birliğine
tescil edilmesi için ürünün
dosya başvurusu yapılmıştır.
Stratejik bir ürün olduğundan
Avrupa Birliğine gönderdiğimiz
dosya ve kaynakları hassasi-
yetle incelenmektedir. Önü-
müzdeki yıl içinde inşallah
beklediğimiz sonucu hayırlısı ile
alacağımızı düşünüyoruz. Böy-
lece Manisa’nın markalaşması
sağlanarak, çiftçilerimizin
katma değerli ürün üretme
noktasında ürünün izlenilebirli-
liği, iç talep ve ihracat potansi-
yeli güçlenecek, üretildiği
bölgenin ekonomi ve istihda-
mına da katkıda bulunacaktır.
Kısacası üzümümüz artık Türki-
ye’nin değil, Avrupa’nın da bir
zenginliği haline gelecek. Tür-

kiye, üzüm üretiminde, dün-
yada sayılı ülkeler arasında yer
aldığından, Manisalılar olarak
üzümümüzün tanıtımına ve hal-
kımızın bu ürünün gıda değe-
rinden daha fazla
faydalanmasına katkıda bulun-

malıyız. Şifa ve vitamin deposu
olan üzümü başta çocuklarımı-
zın beslenme alışkanlıklarına
dahil etmekten tutun misafirle-
rimize ikram ederek daha çok
iç piyasada tüketilmesi için kul-
lanım yerlerini çeşitlendirmeli-
yiz.” dedi. 

"TÜrKİYe ÜreTmeKLe 
BÜYÜr" 

İklim şartlarına da dikkat
çeken Özkasap konuşmasını
şöyle tamamladı: "İklim şartları
her yıl tarım ürünlerinin fiyatla-
rını belirleyen önemli faktördür.
Bu yıl bağlar geçen yıla göre
hemen hemen 10 gün erken
hasat dönemine girdi. Her
geçen yıl daha da derinden his-
settiğimiz iklim krizinin bir so-
nucu olarak ve yıl boyunca
sürdürdüğümüz saha kontrolle-
rimizde gerekli uyarıları yapa-
rak, alınacak önlemler
konusunda üreticilerimizi bilgi-
lendiriyoruz. Geçen yıla göre
rekoltede biraz düşüş yaşan-
mış ve bu sezon bağlarda iklim
şartlarından dolayı, doğuş ek-
sikliği görülmüştür. Buna bağlı
salkım sayısı az, üzümde şe-
kerlenme oranı da beklenenin
üzerindedir. Bu kapsamda re-
kolte tahmin komisyon çalış-
malarını hassasiyetle
tamamladıkları için tüm ekip-
lere teşekkür ediyorum. Son
dönemlerde yaşanan kuraklık-
lar gösteriyor ki hava sıcaklıkla-

rının ve buharlaşmanın artacak
olması, içme ve kullanma su-
yunda, ayrıca tarım için kullanı-
lan suda gelecekte sorunlar
yaşanacağını bizlere gösteriyor.
Günümüzde daha az suyla,
daha fazla ürünü sulamak, ha-
yati önem taşımaktadır. Görü-
nen o ki tarımsal sulamada yer
altı sularına daha fazla yükleni-
yoruz. Gördes Barajı kapalı ba-
sınçlı sulama sisteminde
olduğu gibi yine milletvekilleri-
mizin desteği ile birlik ve bera-
berlik içinde Demirköprü
Barajının da kapalı devre basın-
çlı sulama sistemine girmesi
gerekmektedir. Artık vahşi ve
karık sulamadan vazgeçip her
ürünün damlama sulama siste-
mine geçmesi son derece
önemli hale gelmiştir. Gele-

cekte ki en önemli sorunumuz
iklim ve su ile mücadele etmek
olacaktır. Ekilmeyen ve az üreti-
len her bir ürün bizi ithalatla
karşı karşıya bırakacaktır. Tür-
kiye üretmekle büyür. Üretim
yapmanın yolu da üreticiyi des-
teklemektir. Manisalılar olarak
bizler her türlü zorluk ve deği-
şen şartlara rağmen üretmek-
ten vazgeçmedik. İlk hasadı
borsamıza getirerek bu ortak
geleneğimizin yaşatılmasına
sahip çıkan, üreticimiz Sayın
Yasin Akay’a ve bugün bağla-
rında ter döktükleri için burada
bulunamayan ancak ürettikleri
mahsullerle tarımsal ekonomi-

mize kaynak sağlayan tüm çift-
çilerimize sonsuz teşekkürleri-
mizi sunuyorum. Türkiye ile
yapılan ticarette Türk mallarına
duyulan güvene güç katan tüc-
carımıza ve ihracatçı üzüm iş-
letmelerimize ayrıca
teşekkürlerimizi sunuyorum.
Ürününüz bol kazancınız bere-
ketli olsun." 

CHP Manisa Milletvekili
Ahmet Vehbi Bakırlıoğlu, "Ülke-
mizin en önemli ihraç ürünlerin-
den bir tanesi Bildiğim
kadarıyla fındıktan sonra yılda
yaklaşık 500 milyon dolara
varan ihracat rakamları sağladı-
ğımız dünyanın en büyük üreti-
cisi ve dünyanın en büyük
ihracatçısı olduğumuz bir ürün.
Üzüm üreticisini de kuru üzüm
üreticisinde en büyük problem-
lerinden bir tanesi hiç şüphe
yok ki iklim krizi olacak. Bunu
artık her geçen gün yaşayarak
öğrenmeye başladık. Başkanı-
mızın da belirttiği gibi en
önemli sorunlardan bir tanesi
kuraklık, su, suyun kullanımı ve
suyun yönetimi. Önümüzdeki
süreçte en büyük en fazla dü-
şünmemiz gereken sorunlardan
bir tanesi haline gelecek." diye
konuştu. 

"ÇİFTÇİmİZ KAZAnIrsA 
HerKes KAZAnIr" 

AK Parti Manisa Milletve-
kili Tamer Akkal ise, "Hem bor-
samız hem birliklerimiz hem
çiftçinin hem tüccarlarınızın
hem de biz siyasetçilerin daha
fazla gelir getirecek politikalara
yönelmemiz gerekiyor. Burada
ilk önceliğimiz elbette üretim
yapan alın terini toprağa akıtan
çiftçimiz. Çiftçimiz kazanırsa
herkes kazanır. Fiyat konu-
sunda da çiftçimizi kimseye ez-
dirmeyeceğiz." dedi. 

Manisa Valisi Enver Ünlü
ise Manisa'da 40 bin ailenin
üzümden geçindiğini hatırlata-
rak, "Manisalı 365 gün bo-
yunca emeğin ve bereketin
ahengini toprağı işleyen ve top-
raktan kazandığını hem ülkede
hem de uluslararası camiada
paylaşarak ülkemizin nadide bir
ili haline gelmiştir. Allah'a şükür

ki bu anlamlı günde emeğin
gücün ve muhabbetin üzüm
bağlarından salkım salkım aşa-
masına şahitlik ediyoruz. Eğer
bugün buradaysak, bu anlamlı
sözleri sizlere söyleyebiliyor ve
iletebiliyor isek bunun arka-
sında tüm Manisa'da üretici ve
değerli çiftlerimizin büyük
emeği vardır. Üzüm sadece 1
veya birkaç günde değil haya-
tın her anında hayallerini emek-
lerini ve alın terlerini üzümle
harmanlayan bu bereketi or-
taya koyan ve paylaşan çiftçile-
rimiz, hayatımızın ve şehrimizin
önemli bir parçasıdır." dedi. Vali
Ünlü ayrıca geçtiğimiz hafta
Gördes'te başlayıp Salihli'ye
kadar uzanan orman yangı-
nında 12 köyü yanmaktan kur-
taran tüm ekiplere de özverili
çalışmalarından dolayı teşekkür
etti. 

"FİYATLAr Bu sene 
ÜreTİCİYİ memnun 

eDeCeK" 
TBMM 22. Dönem Baş-

kanı Bülent Arınç ise Mani-
sa'nın Mesir Macunu ve
Çekirdeksiz Sultaniye Üzümü
ile meşhur olduğunu belirterek
bu iki değerin de çok önemli
olduğunu söyledi. Fiyatların bu
sene üreticiyi mutlu edeceğini
de söyleyen Arınç, emekleri
için tüm üreticilere teşekkür
etti.  Yapılan konuşmaların ar-
dından sezonun ilk kuru üzümü
yapılan açık artırma ile alındı.
Bülent Arınç tarafından kilosu
250 TL'den verilen fiyatla açık
artırma Manisa Ticaret Borsası
tarafından Bülent Arınç aracılı-
ğıyla verilen 5 bin 100 TL'den
sembolik olarak rekor bir fiyat-
tan alındı. İlk kuru üzümü Şeh-
zadeler ilçesine bağlı
Aşağıçobanisa Mahallesinde
yetiştiren ve 50 Kilogram olarak
borsaya getiren üretici Yasin
Akay'a altın ve çeşitli hediyeler
takdim edildi. Üretici Akay çok
mutlu olduğunu ve bu sezon
kuru üzümde 200 TL fiyat bek-
lentisi içinde olduklarını belirte-
rek daha aşağısının üreticiyi zor
durumda bırakacağını belirtti.
İHA

Manisa Ticaret Borsası tarafından geleneksel kuru üzüm alım sezonunun açılışı yapılan açık artırma ile gerçekleştirildi   

Yılın ilk kuru üzümüne rekor fiyat 
Manisa Ticaret Borsası tarafından Manisa Çekirdeksiz Sultani Üzümde 2024-2025 sezonu-
nun açılışı ve geleneksel ilk kuru üzüm alım töreni gerçekleştirildi. Her yıl olduğu gibi ilk
kuru üzüm açık artırma usulü sembolik olarak rekor bir fiyat olan 5 bin 100 TL'den TBMM
22. Dönem Başkanı Bülent Arınç aracılığıyla Manisa Ticaret Borsası tarafından alındı.   

Yunusemre Belediye
Başkanı Semih Balaban, Yu-
nusemre Belediye Şantiye-
si’nde işçilerle biraraya
gelerek promosyon müjdesi
verdi. Her zaman işçilerle bira-
rada olmaktan büyük onur
duyduğunu dile getiren Baş-
kan Balaban, 5 Eylül tarihinde
promosyonların işçilerin he-
saplarına yatacağını dile ge-
tirdi.   

Yunusemre Belediye Baş-
kanı Semih Balaban, Yunu-
semre Belediye Şantiyesi’nde
belediye işçileri ile buluştu.
Başkan Balaban’a Yunusemre
Belediye Başkan Yardımcısı
Ali Kuyumcu, birim müdürleri,
Hizmet İş Manisa Şube Baş-
kanı Rahmi Okan Polat, sen-
dika temsilcileri ve işçiler eşlik
etti. İşçiler ile tek tek selamla-

şan Başkan Balaban, işçilerin
başlarının tacı olduğunu kay-
detti. 

İşçilerin yanlarında olduk-
larını vurgulayan Başkan Bala-
ban, “Hangi partiye oy verirse

versin bütün işçilerimiz başı-
mızın tacıdır. Bu belediye sa-
dece CHP’nin değil hepimizin

belediyesidir. Ekonomik tablo
çok kötü olmasına rağmen iyi
işler yapıyoruz. Ekonomik
kaynak oluşturuyoruz. İşçi sı-
nıfı dünyanın en onurlu sınıfı-
dır. Bende her zaman işçi sınıfı
ile beraber olmaktan onun bir
parçası olmaktan her zaman
onur duydum.” dedi. 

“PrOmOsYOnLAr 
5 eYLÜL’De

İŞÇİLerİmİZİn 
HesABInDA OLACAK” 
Yunusemre Belediye Baş-

kanı Semih Balaban, işçilerin
her zaman yanlarında oldukla-
rını belirterek bütçeleri doğrul-
tusunda maaşlarda iyileştirme
yapacaklarını ifade etti. Baş-
kan Balaban, “Promosyonlar
söz verdiğimiz gibi en iyi şe-
kilde vereceğiz. Geçen dönem
3 bin lira alınan promosyon 23

bin liraya çıkmıştır. En geç 5
Eylül’de işçilerimizin hesa-
bında olacaktır. 

Maaşların iyileştirmesi ko-
nusunda da bakacağız. Büt-
çemiz doğrultusunda
iyileştirmeyi de yapacağız.
Bizim için temel sınıf işçi sınıfı-
dır. Bizler cebimizi doldur-
maya, yandaşları zengin
etmeye gelmedik. Bu topluma
hizmet etmeye geldik. İşçi sı-
nıfı bizim başımızın tacıdır.
Süreç içerisinde çözemeyece-
ğimiz sorun yok. Yeni kaynak-
lar oluşturuyoruz. Bu
kaynakları oluşturdukça bu
katrilyonluk borcu ödedikçe
işçilerimize daha iyi imkanlar
sunmak bizim görevimizdir.
Hepinizi çok seviyorum. Hepi-
nizin emeğine yüreğine sağ-
lık.” şeklinde konuştu. İHA

Başkan Balaban’dan işçilere promosyon müjdesi   
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Burhan AKDEMİR

Cansu MERİÇ

MaNİSa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Ferdi Zeyrek, Ma-
nisa Büyükşehir Belediyespor
Basketbol Takımı’nın özel bir
şirkete devredildiğini duyurdu.
Bunun üzerine Manisa Büyük-
şehir Belediyespor Basketbol
Takımı’nın eski başkanı Bora
Çaylan, satış süreci ve sonra-
sındaki açıklamalara dair sert
eleştirilerde bulundu. Kendi dö-
nemlerinde harcandığı ileri sü-
rülen rakamın doğru olmadığını
ifade eden Çaylan, takımın artık
şehre ait olmadığını vurguladı.
Çaylan, Manisalı basketbolse-
verlere umut verildiğini ancak
bu vaatlerin yerine getirilmedi-
ğini dile getirdi. 

Manisa Büyükşehir Beledi-
yespor Basketbol Takımı’nın
eski başkanı Bora Çaylan, takı-
mın satışıyla ilgili önemli açıkla-
malarda bulundu. Eski başkan
Çaylan bu satışın Manisalılar
için hayal kırıklığı olduğunu be-
lirtirken kulübün bütçesi ve
elde edilen başarıların göz ardı

edilmesini eleştirdi.  
Çaylan açıklamasında şu

ifadeleri kullandı: “Manisa
BBSK Basketbol Takımımızla il-
gili belirsizlik içindeki süreci ba-
sından takip etmekteydik.
Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Sayın Ferdi Zeyrek
yaptığı açıklama ile belirsizliğe
son verip basketbol takımımı-
zın özel bir şirkete satılmış ol-
duğunu tüm Manisalılara
açıklamış oldu. Basketbol
Süper Ligi fikstür çekiminde,
devir işlemlerinin tamamlandığı
ve resmiyete kavuştuğunu gör-
dük.”

İki yıl daha görev süreleri ol-
malarına rağmen yönetim ola-
rak Olağanüstü Genel Kurul
Kararı aldıklarını belirten Çay-
lan, “Şehrin bize emaneti ola-
rak gördüğümüz kulübümüzün
yönetimini, yeni oluşturulan yö-
netim kuruluna 18 Nisan günü
devrettik” dedi.

“KULÜP aRTIK ŞEHRE 
aİT DEĞİLDİR”

Geçen 4 aylık süreçte kulü-
bün artık şehre ait olmadığını

vurgulayan Çaylan, sözlerine
şöyle devam etti: “Kulübümüz
4 ayda bu noktaya gelmiştir ve
artık şehre ait değildir. Halbuki
dört ay önce, “Basketbolda
kaldığımız yerden devam ede-
ceğiz, daha da iyi yerlere geti-
receğiz…” diye açıklamalar
yaparak bizleri  ve  Manisalı
basketbol severleri buna inan-
dırıp umut vermişlerdi.”

Takımın satılmasının siyasi
irade ve kulüp başkanının kara-
rının olduğunu aktaran Çaylan,
bu kararı üzülerek kabul ettikle-
rini ifade etti. 

“KULÜBÜN BaŞaRILaRI 
GÖLGEDE BIRaKILMaYa 

ÇaLIŞILIYOR”
Kulübün satışının basketbol

açısından daha iyi olabileceğini
ancak yapılan açıklamaların ta-
kımın bugüne kadar elde ettiği
başarıları gölgelediğini belirten
Çaylan, “Basketbolu bir grup
elitin ilgilendiği spor olarak
gören, elindeki değeri ‘Sadece
iki basketbol topu var’ deyip
küçümseyen zihniyet yerine,
basketbolu bilen, seven ve

değer veren, gerçek spor yöne-
ticileri  tarafından yönetilmesi
her açıdan daha iyi olacaktır
fakat bu devir kararını almala-
rını haklı göstermek için bas-
ketbol takımımızın bugüne
kadar elde ettiği başarıları
gölge düşüren, gerçeklerle
bağdaşmayan açıklamalar ya-
pılması kurulduğu günden bu
yana yedi yıldır takımın başında
olan şahsımı, yönetim kuru-
lunda görev yapan arkadaşla-
rımı ve bu takıma emeği geçen
profesyonelleri kısaca herkesi
rencide etmiştir” dedi.

“MaNİSa BBSK 
BaSKETBOL TaKIMI, 

MaNİSa’NIN TaKIMIDIR”
Çaylan, Manisa BBSK Bas-

ketbol Takımı’nın şehrin en ba-
şarılı spor organizasyonu
olduğunu ve bu gerçeğin de-
ğiştirilemeyeceğini söyledi.

Kendi dönemle-
rinde harcandığı
ileri sürülen raka-
mın doğru ol-
madığını
vurgulayan
Çaylan, şu ifa-
deleri kullandı:
“Manisa Büyük-
şehir Belediye
Başkanı Sayın Ferdi
Zeyrek’in geçen yıl 210
milyon TL olarak ifade ettiği
bütçe gerçeği yansıtmamakta-
dır. Bu rakam sayın başkana
nasıl aktarılmış, nasıl hesaplan-
mış bilemiyorum ama doğru
olan şudur ki, geçen yıl harca-
nan takımımızın bütçesi Sayın

Ferdi Zeyrek’in açıkladığı ra-
kamlardan çok daha düşüktür.
Kulübün bütün masrafları dahil
edildiğinde güncel döviz kurları
ile geçen yıl bütçesi 102 milyon

761 bin TL’dir.  Bunun karşı-
lığı katılım bedeli,

iddaa ve yayın geliri
gibi kalemler de
yaklaşık 15 mil-
yon TL garanti
geliri vardır. Ku-
lübün net gideri
yaklaşık 87 mil-

yon TL’dir. Ayrıca
sponsorluk, kom-

bine, reklam ve bilet
gelirleri ile bu rakam

daha düşük rakamlara ulaş-
maktadır. Bu bütçe ile FIBA Eu-
rope Cup’da Son 16’ya kalıp,
Basketbol Süper Ligi’nde de
bizden çok daha büyük bütçeli
takımları geride bırakarak ülke-
mizi FIBA Şampiyonlar Ligi’nde

mücadele etme hakkı kazan-
dık.  Bunları yaparken tek ama-
cımız şehrimizin adını
bulunduğu her platformda en
yukarıya çıkarıp şehrimizi en iyi
şekilde temsil etmekti. Ma-
nisa’nın bunu başaracak gücü,
ekonomisi ve potansiyeli vardır
ve Manisalılar her şeyin en iyi-
sine layıktır.”

“TaKIMI BİR KURUŞ 
BORCU YOKKEN 

BEDavaYa SaTTILaR!”
Çaylan, sözlerini şu şekilde

noktaladı: “Manisalılara bu
kadar güzel günler yaşatan,
Türkiye de ve Avrupa da herke-
sin takdir ettiği, şehrin tarihinin
en başarılı takımını, altını çize-
rek söylüyorum bir kuruş borcu
yokken, bedavaya özel bir şir-
kete satmak ne kadar doğru bir
karardır bunu da kamuoyuna
ve değerli Manisalıların takdi-
rine bırakıyorum.”

Manisa Büyükşehir Belediyespor Basketbol Takımı’nın özel bir şirkete satılmasına ilişkin konuşan eski başkan Bora Çaylan kendi dönem-
lerinde harcandığı ileri sürülen rakamın doğru olmadığını belirtti… Çaylan, “Kulübümüz artık şehrin takımı olmaktan çıkmıştır” dedi

Borcu olmayan takımı 
bedavaya sattılar!

Borcu olmayan takımı 
bedavaya sattılar!

MaNİSa’NIN Gördes ilçe-
sinde geçen hafta başlayan ve
6. günün sonunda söndürülebi-
len yangında onlarca ev kül
olurken, toplamda yaklaşık 25

bin dekar ormanlık alan zarar
gördü. 

MHP Manisa İl Başkanı Cü-
neyt Tosuner, beraberindeki
ilçe başkanlarıyla birlikte Mani-
sa’nın Gördes ilçesinde başla-
yan ve Salihli’yi de etkileyen

yangında mağdur olan vatan-
daşları ziyaret etti. Başkan To-
suner, yaşanan mağduriyetlerin
giderilmesinin takipçisi olacak-
larını söyledi.

Manisa’nın Gördes ilçe-
sinde geçen hafta başlayan ve
6. günün sonunda söndürülebi-
len yangında onlarca ev kül
olurken, toplamda yaklaşık 25
bin dekar ormanlık alan zarar
gördü. MHP Manisa İl Başkanı
Cüneyt Tosuner, beraberinde il
yöneticileri, Gördes İlçe Baş-
kanı Abdürrezzak Yonat ve Sa-
lihli İlçe Başkanı Halil Tüfek ile
birlikte yangından zarar gören
vatandaşları ziyaret etti. Yaşa-
nan felaketin tüm ülkeyi derin-
den üzdüğünü belirten Başkan
Tosuner, “Milliyetçi Hareket
Partisi olarak mağdur olan va-

tandaşlarımıza geçmiş olsun
dileklerimizi iletiyoruz. Allah bir
daha böyle felaketler göster-
mesin. Yaşanan mağduriyetle-
rin giderilmesi için elimizden
geleni yapacağız, bu sürecin
takipçisi olacağız” dedi.

MHP’li Tosuner’den yangında zarar
gören vatandaşlara ziyaret
MHP’li Tosuner’den yangında zarar
gören vatandaşlara ziyaret
MHP’li Tosuner’den yangında zarar
gören vatandaşlara ziyaret

Hava Tahmin Uzmanı Ab-
dullah Macit, yurt genelinde ya-
şanacak hava durumuna ilişkin
açıklamalarda bulundu. Macit,
Manisa’da yağış beklendiğini
açıkladı.

Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanlığı Meteoro-
loji Genel Müdürlüğü’nde Hava
Tahmin Uzmanı Abdullah

Macit, yurt genelinde yaşana-
cak hava durumuna ilişkin
açıklamalarda bulundu. Hava
Tahmin Uzmanı Abdullah
Macit, “Hafta sonundan itiba-
ren iç kesimlerde sıcaklıkların
mevsim normalleri civarına
düşmesini bekliyoruz. Özellikle
gök gürültülü, sağanak yağış
şeklinde olacak” dedi.  

Meteoroloji Genel Müdürlü-
ğünün son değerlendirmesini
paylaşan Macit, “Perşembe ve
cuma günleri iç Ege'de, Akde-
niz'in iç kesimlerinde ve Kara-
deniz Bölgesi'nde yerel gök
gürültülü sağanak yağışlar bek-
liyoruz. Hava sıcaklığı da hafta
sonuna kadar mevsim normal-
lerinin üzerinde seyrediyor” ifa-

delerini kullandı.
“HaFTa SONUNDaN 

İTİBaREN 
SICaKLIKLaRIN MEvSİM 
NORMaLLERİ CİvaRINa 

DÜŞMESİNİ 
BEKLİYORUZ”

Hafta sonunda sıcaklıkların
mevsim normalleri seviyesine
ineceğini söyleyen Macit,
“Hafta sonundan itibaren iç ke-
simlerde sıcaklıkların mevsim
normalleri civarına düşmesini
bekliyoruz. Özellikle gök gürül-
tülü, sağanak yağış şeklinde
olacak. Marmara'da hafta so-
nunda yağışların gelmesini ve
pazar gününden itibaren. Onun
dışında da çekirdek yağışlar
devam ediyor. Akdeniz'in iç ke-
simlerinde var ve Karadeniz'in
tamamında da özellikle hafta
sonu dahil olmak üzere yağış-
ların görülmesini bekliyoruz”

diye konuştu.
MaNİSa’NIN İÇ 

KESİMLERİNE UYaRI
Orman yangınlarının mey-

dana geldiği Manisa ve İz-
mir’de de hava sıcaklığına
ilişkin konuşan Macit, “Önü-
müzdeki üç gün boyunca
yağış yok ama İzmir'in iç ke-

simlerinde, Manisa'nın iç ke-
simlerinde yerel sağanak ya-
ğışlar göreceğiz. Özellikle
perşembe ve cuma gününden
sonra Çanakkale'de yağış
beklemiyoruz. Hava sıcaklığı
da özellikle 35 ila 36 derece
civarında olacak” ifadesini
kullandı. İHa

Manisa’ya yağmur geliyorManisa’ya yağmur geliyor
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Çevre dostu gemilere 6 milyon dolarlık teşvik
UlAşTırmA ve Altyapı Ba-

kanı Abdulkadir Uraloğlu, 5 bin
499 grostonluk Kapıdağ ve 5
bin 401 grostonluk Ayşenaz
isimli gemilere toplam 6 milyon
dolarlık teşvik sağlandığını bil-
dirdi.

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı
Abdulkadir Uraloğlu, Bakanlıkta
düzenlenen Teşvik Uygunluk
Belgesi Takdim Töreni'nde
yaptığı konuşmada, deniz tica-
ret filosunun yenilenmesi adına
hayata geçirilen en önemli ça-
lışmalardan birisinin Hurdaya
Ayrılan Türk Bayraklı Gemilerin
Yerlerine Yeni Gemi İnşa Edil-
mesinin Teşvikine Dair Yönet-
melik olduğunu söyledi.

Denizciliğin uluslararası ti-
cari taşımacılıkta en büyük
paya sahip sektör olduğunu
vurgulayan Uraloğlu, 2023'te
dünyada taşınan 14,3 milyar
ton yükün yaklaşık yüzde 86'sı
olan 12,4 milyar tonunun deniz
yoluyla ulaştırıldığını bildirdi.
Uraloğlu, "Ülkemizde ise raka-
mın 450 milyon tonlara yakın
olduğunu görüyoruz ve tonaj
olarak yüzde 87,5'i, değer ola-
rak ise yaklaşık yüzde 55'i
deniz yoluyla gerçekleşmiştir."
dedi.

Uraloğlu, düşük maliyet ve
verimlilik avantajıyla deniz taşı-
macılığının sürdürülebilir eko-
nomik gelişim ve refah için
önemli olduğuna işaret ederek,
bu durumun denizcilik sektö-
rünü küresel ticaretin en strate-

jik sektörü konumuna getirdi-
ğini anlattı.

"Gemilerimizin
orTAlAmA YAşı 21,4"

Denizcilik sektörünün, 21.
yüzyılda gemi inşa sanayisi,
liman ve gemilerde kullanılan
yeni teknolojiler, sektörel enerji
verimliliğinin artırılması, liman
hizmetleri, deniz turizmi ve yat-

çılıkla deniz çevresinin yöneti-
mini kapsayan daha geniş bir
sektör dalına dönüştüğüne dik-
kati çeken Uraloğlu, şunları
kaydetti:

"Bu kapsamda dünyanın en
önemli boğazları arasında bulu-
nan İstanbul ve Çanakkale bo-
ğazlarının kontrolünü elinde
tutan ülkemiz, üç kıtanın geçiş

yolunda bulunarak Akdeniz ve
Karadeniz havzalarındaki ülke-
lerin deniz ulaşımı ve uluslar-
arası ticaret faaliyetleri
açısından anahtar konumdadır.
Ülkemizin, bu zengin potansi-
yelini en iyi şekilde değerlendi-
rerek, dünya denizciliğinde
daha üst sıralara çıkarmak en
büyük hedefimizdir."

Bakan Uraloğlu, denizcilik
sektörünün son 22 yılda Cum-
hurbaşkanı Recep Tayyip Erdo-
ğan'ın vizyonu ve kaptanlığında
çok önemli gelişmeler gösterdi-
ğini ifade ederek, "Bugün Tür-
kiye, gerek coğrafyamızın
gerek dünya deniz ticaretinin
geleceğini inşa etmektedir." de-
ğerlendirmesini yaptı.

Türkiye'deki deniz ticaret fi-
losunun büyüklüğünün ve filo-
daki gemilerin yaşının deniz
taşımacılığının geliştirilmesi açı-
sından çok önemli faktörler ol-
duğunu belirten Uraloğlu, "Türk
deniz ticaret gemi filosunda,
2023 yılı sonu itibarıyla 1000
groston üzerinde 2028 gemi-
miz bulunmaktadır. Bu gemile-

rin toplam taşıma kapasitesi
48,9 milyon dedveyt ton ile ül-
kemizi dünyanın en büyük 12.
gemi filosuna sahip ülkesi yap-
maktadır.

Bu filonun maddi değeri de
yaklaşık 25 milyar dolardır.
Ancak bu gemilerimizin orta-
lama yaşı 21,4'tür." ifadelerini
kullandı.

"ilk AlTernATiF 
enerjili, çevreci

Gemiler olAcAklAr"
Uraloğlu, filonun gençleşti-

rilmesi amacıyla Bakanlığın yü-
rüttüğü çalışmalardan birinin
de söz konusu Yönetmelik ol-
duğuna işaret ederek, düzen-
lemenin amacının ülkenin
deniz ticaret filosunun yenilen-
mesi, kabotajda ve uluslar-
arası sularda deniz çevresine
zararsız, etkin, emniyetli, sür-
dürülebilir bir taşımacılığın
oluşturulabilmesi olduğunu
vurguladı.

Yönetmeliğin, gemi sicille-
rine kayıtlı 50 ile 50 bin gros-
ton arası ticari germilerden 20
yaş ve üzeri olanları kapsadığı
bilgisini veren Uraloğlu, şöyle
devam etti:

"Alınacak teşviklerle yeni
inşa edilecek gemilerin ana
sevk sistemleri, çevre dostu
bir enerji kaynağına dönüştü-
rülecektir. 

Bugün de bu kapsamdaki
ilk iki özel sektör gemisinin
dönüşümü için bir aradayız.
Hicri Ercili Denizcilik AŞ tara-
fından Bakanlığımıza yapılan
başvurunun uygun bulunması
neticesinde şirket bünyesinde
yer alan 5 bin 499 grostonluk
Kapıdağ isimli kimyasal ürün
tankerine teşvik kapsamında
3,2 milyon, 5 bin 401 groston-
luk Ayşenaz isimli kimyasal
ürün tankerine ise 2,8 milyon
olmak üzere toplamda 6 mil-

yon dolarlık teşvik sağlıyoruz.
Hurdaya ayrılacak söz konusu
gemilerin yerlerine inşa edile-
cek petrol tankerlerinin her biri
yaklaşık 6 bin 283 groston bü-
yüklüğündedir ve teşvikten
yararlanan ilk çevre dostu
Türk bayraklı gemiler olacak-
lardır. Sülfür içermemesiyle
yeni nesil yakıt olarak kabul
edilen metanol yakıt kullanan
ana makine ile donatılarak
inşa edilecekler. Gemilerimiz
filomuzdaki ilk alternatif ener-
jili, çevreci gemiler olacaklar-
dır."

Söz konusu teşvikten fay-
dalanan denizcilik şirketlerinin
sayısının artmasını bekledikle-
rini aktaran Uraloğlu, yaşlı ge-
milerin enerji verimliliği düşük
olduğu için emisyon oranları-
nın da yüksek olduğunu dile
getirdi.

Sadece gemiler için değil,
liman tesisler için de uzun yıl-
lardır sürdürdükleri "Yeşil
Liman" uygulamasını güncel-
leyerek emisyon salınımının
azaltılmasını hedeflediklerini
dile getiren Uraloğlu, bu kap-
samda Avrupa İmar ve Kal-
kınma Bankasından 20 milyon
avro hibe, 50 milyon avro
uzun vadeli uygun maliyetli
kredi desteği alacaklarını söy-
ledi.

Uraloğlu'nun konuşmasının
ardından firma yetkililerine
teşvik uygunluk belgeleri ve-
rildi. AA

La Nina, emtia piyasasında yeni endişe kaynağı olabilir

YAz sonundan itibaren
etkili olmaya başlaması
beklenen La Nina hava
olayının etkilerine dair en-
dişeler artarken, bu duru-
mun emtia piyasasını
meşgul edecek yeni gün-
dem olması öngörülüyor.

El Nino döneminin
sona ermesinin ardından
yaz sonundan itibaren La
Nina hava olayının etkili ol-
ması bekleniyor.

Pasifik Okyanusu'nda
meydana gelen El Nino
hava olayı, öncelikle okya-
nuslara kıyısı olan bölge-
lerde ardından dünya
genelinde sıcaklık artışına
neden olurken, bunun
tersi şeklinde nitelendirile-

bilecek La Nina, dünya
için daha soğuk hava ko-
şulları anlamına geliyor.

Okyanusların yüzeyin-
deki hava sıcaklığının 3 ay
boyunca eksi 0,5 derece-
nin altında kalması du-
rumu, La Nina hava etkisi
olarak tanımlanıyor.

Genellikle 9-12 ay etkili
olan El Nino ve La Nina,
bazı yıllar daha uzun süre-
biliyor. 2 ila 7 yılda bir
meydana gelen ve geçen
yıl haziranda başlayıp bu
yılın nisan ayında sona
eren El Nino'nun ardından
ABD Ulusal Okyanus ve
Atmosfer İdaresinin
(NOAA) tahminlerine göre,
yaz sonuna doğru La Nina

hava olayının etkili olması
bekleniyor.

La Nina hava olayının
emtia piyasasını meşgul
edecek yeni bir gündem
olması öngörülürken,
bunun geri dönüşünün
küresel emtia piyasa-
sında yeni bir bozulma ve
oynaklığa yol açabilece-
ğine dair endişeler öne
çıkıyor.

Hava olayının öngörül-
düğü gibi gelişmesi ha-
linde en belirgin etkisinin
tarım grubunda olacağı
tahmin ediliyor.

Analistler, daha fazla
yağış nedeniyle Brezil-
ya'da soya fasulyesi üre-
timinin artabileceğini,
ihracatın yükselebilece-
ğini, bu ürünlerin fiyatları-
nın düşebileceğini belirtti.

Ancak aşırı yağışların
aynı zamanda su baskın-
larına, mahsullere zarar
vermeye ve lojistiği ak-
satmaya neden olabilme
riski de bulunuyor.

Endonezya ve Malez-
ya'da da pirinç ve palm
yağı üretiminin artmasının
bu ürünlerin fiyatlarını
aşağı yönlü etkileyebile-
ceği öngörülüyor.

Bu arada, ABD'nin gü-
neyinde muhtemelen
daha kurak koşulların

hakim olabileceği ve
bunun da buğday ve
pamuk üretimini olumsuz
etkileyeceği tahmin edilir-
ken, buna karşılık ülkenin
orta batısında soya fasul-
yesi üretiminin artabile-
ceği değerlendiriliyor.

La Nina'nın küresel
metal piyasaları üzerin-
deki olası etkilerine bakıl-
dığında ise Güneydoğu
Asya, Afrika ve Avustral-
ya'daki madencilik ve ta-
şımacılık faaliyetlerinin
yoğun yağış ve selden
kaynaklanan aksaklıklarla
karşı karşıya kalabileceği
öngörülüyor.

Vadeli işlem ve emtia
piyasaları uzmanı Zafer
Ergezen, AA muhabirine
yaptığı değerlendirmede,
La Nina'nın normalden
biraz daha soğuk hava
koşullarını temsil ettiğini
belirtti.

Geçen bir sene bo-
yunca El Nino etkisinin
olduğunu hatırlatan Erge-
zen, La Nina ile artık biraz
daha ılıman bir iklim gö-
rülmeye başlanacağını
söyledi.

Ergezen, La Nina etki-
siyle hava sıcaklıklarının
bir miktar düşeceğini
ancak bu durumun dün-
yadaki etkilerinin farklı

olacağını dile getirerek,
şu değerlendirmede bu-
lundu:

"Örneğin ABD'nin ku-
zeyinde daha ılıman ve
yağışlı bir hava görecek-
ken, orta ve güney tara-
fında nispeten daha
kurak bir hava göreceğiz.
Keza yine Brezilya'nın ku-
zeyinde nispeten daha
yağışlı bir hava olurken,
güney tarafında nispeten
daha sıcak havalar görü-
yor olacağız. Avrupa'da
Kuzey Avrupa tarafı nis-
peten yine daha ılıman
olacak diyebiliriz. Bu açı-
lardan baktığımız zaman
aslında emtialar üzerin-
deki etkisini daha net an-
layabiliriz."

La Nina hava olayının
Uzak Doğu'daki olası et-
kilerine değinen Ergezen,
özellikle Endonezya, Fili-
pinler tarafında daha ya-
ğışlı bir hava
görüleceğini, böylece
özellikle tarım emtia
grubu tarafında nispeten
rekoltenin daha artacağı
bir dönem olabileceğini
söyledi.

Hindistan'da muson
yağışlarının artacağını ak-
taran Ergezen, Brezilya,
Çin ve Uzak Doğu'nun da
emtia piyasasında işlem

gören ürünler için önemli
olduğunu kaydetti.

Ergezen, Brezilya'nın
farklı bölgelerinde bir ta-
raftan sıcak diğer taraftan
yağışlı hava durumlarının
meydana gelecek olması-
nın kahve ve şeker fiyat-
larında hem aşağı hem
de yukarı yönlü dalgalı
hareketlere yol açabilece-
ğini anlattı.

ABD'nin de kuzeyinde
yağışlı, güneyinde ise
kurak hava durumlarının
olmasıyla buğday ve
mısır üretiminin azalabile-
ceğini söyleyen Ergezen,
"Vietnam kahve, Hindis-
tan şeker, pamuk ve pi-
rinç üretiminde önemli
ülkeler. 

La Nina hava olayı bu
ülkelerde nispeten rekol-
tenin artacağı bir dönemi
işaret ediyor. Yani bu
ürünlerde fiyatlar üze-
rinde baskı bir süre

devam edebilir." dedi.
Bu sene son 10 yılın

hatta belki 20 yılın en
büyük kasırgalarının gö-
rülmesinin beklenebilece-
ğini dile getiren Ergezen,
şunları kaydetti:

"Brezilya'nın kuze-
yinde nispeten daha ya-
ğışlı, Orta Amerika'da
nispeten daha kurak bir
hava olacak. Burası tam
kesişme yeri. 

Kasırgaların, tayfunla-
rın boyutunun artacağını
söyleyebiliriz. 

Burada çok daha şid-
detli kasırgalar görülebi-
lecek. 

Peki bunun etkisi ne
olacak? Petrol fiyatları
üzerinde etkisini görebile-
ceğiz.

Panama Kanalı'ndan
geçişler nispeten sıkıntılı
olacak. Bu tabii navlun fi-
yatlarını konteyner ücret-
lerini de yükseltebilir." AA

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV
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*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Un ihracatında yıl sonu için 1,5 milyar dolar hedefi
TUSAF Yönetim Ku-

rulu Başkanı Tezcan, yılın
ilk 6 ayında 1 milyon 800
bin ton ihracat gerçekleş-
tirerek yüzde 15 artış ya-
kaladıklarına işaret ederek,
"Yıl sonunda 1,5 milyar
doların üzerine çıkmayı
hedefliyoruz." ifadesini
kullandı.

Türkiye Un Sanayicileri
Federasyonundan
(TUSAF) yapılan yazılı
açıklamada, Toprak Mah-
sulleri Ofisinin (TMO), hu-
bubat alımlarını
sürdürdüğü aktarıldı.

Buğdayda 21 Hazi-
ran'da başlayan ithalat ya-

sağının 15 Ekim'e kadar
süreceği belirtilen açıkla-
mada, TMO tarafından
buğday ithalat yasağının,
üreticilerin menfaatini ko-
rumaya yönelik bir önlem
olduğuna işaret edildiği
bildirildi.

Açıklamada görüşle-
rine yer verilen Tezcan,
buğday alım sürecine ve
ithalat yasağına yönelik,
"İthalat kısıtlamasıyla üre-
ticilerimizin elindeki ürü-
nün daha fazla
değerlendirilmesinin de
önü açılıyor. Böylece yerli
buğdayımızı, yerli sanayi-
mizde işlemiş oluyoruz.

TMO, geçtiğimiz yıl 13,5
milyon ton buğday satın
almıştı, bu yıl da yoğun
şekilde alım yapmayı sür-
dürüyor. Ayrıca ithalat kı-
sıtlamasıyla birlikte
sanayicilerimizin de daha
fazla alım gerçekleştirece-
ğini öngörüyoruz." değer-
lendirmesinde bulundu.

Sektörün ihracat po-
tansiyeline dikkati çeken
Tezcan, şunları kaydetti:

"Yılın ilk 5 ayında 604
milyon dolara yakın ihra-
cat gerçekleştirdik. Yılın ilk
6 ayında 1 milyon 800 bin
ton ihracat gerçekleştire-
rek geçen yılın aynı döne-

mine göre yaklaşık yüzde
15 artış yakaladık. Yıl so-
nunda 1,5 milyar doların
üzerine çıkmayı hedefliyo-
ruz. Haziranda yürürlüğe
konulan buğday ithalat
yasağı ve 9 günlük bay-
ram tatilinin de etkisiyle
geçen yılın aynı ayında
287 bin ton olan ihracatı-
mız ciddi düşüş yaşadı ve

185 bin tona geriledi.
Temmuz ayında ülkemizde
hasadın tamamlanması ile
arz konusunda sanayicile-
rimizin problem yaşama-
ması bu rakamı biraz daha
yukarı çekebilecektir. 21
Haziran itibarıyla başlayan
buğday ithalat kısıtlaması-
nın etkilerini de daha açık
şekilde görebileceğiz." AA
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İçsel dünyanıza ve bilinçaltınıza odaklanarak, uzun za-
mandır ihmal ettiğiniz duygusal ya da ruhsal konuları
ele alabilirsiniz. Meditasyon veya sessizlik içinde kal-
mak, buna yardımcı olabilir.

Sosyal sorumluluk projeleriyle ilgilenebilirsiniz. Manevi
yönden iyi hissetmek, herkesi buna davet etmek adına
organizasyonlar düzenleyebilirsiniz. Burada yapacağınız
görüşmeler, size yeni perspektifler kazandırabilir.

Kariyeriniz ve toplumsal statünüzle ilgili önemli bir
içsel değerlendirme yapabilirsiniz. Görmediklerinize
inanarak yola çıkmak, göreceklerinizi güzelleştirebilir
ve büyütebilir.

Herkes her şeyi bilemez ama öğrenme gayreti
durumu değiştirir. Olumsuz düşüncelerin içinde
kalmayanın kazandığı bir dönemde yaşadığınızı
unutmayın. 

Finansal durumunuz veya ortak kaynaklarınızla
ilgili önemli kararlar alabilirsiniz. Kişisel dönü-
şüm süreçleri veya derinlemesine psikolojik
analizler, size yeni bir bakış açısı kazandırabilir. 

İlişkilerinizde veya ortaklıklarınızda daha
derin ve anlamlı bağlantılar kurmak isteyebi-
lirsiniz. Karşılıklı anlayış ve destek, ortak he-
deflerinize ulaşmanızı kolaylaştırabilir. 

İş ve sağlık alanında detaylara dikkat ederek,
verimliliğinizi artırabilirsiniz. Günlük rutininizde
yapacağınız küçük değişiklikler, genel yaşam
kalitenizi olumlu yönde etkileyebilir. 

Yaratıcı projeleriniz veya hobilerinizle ilgili derinle-
mesine düşünme fırsatınız olabilir. Bunlarla neler
yapacağınız ve kazanacağınız konusuna biraz daha
eğilmelisiniz. 

Farkında olmadığınız durumlar sizinle paylaşılabi-
lir. Birbirinizin niyetinden emin olduğunuz konu-
larda konuşmak ve bir karara varmak adına iyi bir
gün olabilir.

Öğrenme araçlarınızı ve yöntemlerinizi güncelle-
menizde fayda var. Kardeşleriniz veya yakın çevre-
nizle olan ilişkilerde anlamlı ve dürüst konuşmalar
yapabilirsiniz.

Finansal durumunuz kişisel değerlerinizde belirleyici ol-
mamalıdır. Gerçek lüksün yaşam kaliteniz, iyi hisleriniz
ve dostluk anlayışınız olduğunu unutmayın. Bilmediği-
niz yerlerden yemek söylemek sağlıklı olmayabilir.

Bilmediğiniz yönleriniz, kullanamadığınız özellikleriniz
size farklı bir hava katabilir. İçeriden gelen gücün dışa-
rıya çıkması adına çalışmalar yapmalı, daha dışa
dönük ve yaratıcı davranmalısınız.

Cansu MERİÇ

Kütahya'da arkeoloji meraklıları 
kazılara gönüllü olarak katılabiliyor

KüTAHYA'NIN Tavşanlı ilçesindeki höyük kazı-
sında, arkeolojiyi sahada gönüllü çalışarak yakından
tanımak isteyenler belirli periyotlarla misafir ediliyor.

Havadan yapılan çekimlerde kalp şeklinde gö-
ründüğü için "Kütahya'nın kalbi" adı verilen ve böl-
gede "Luviler"den kalma olduğu değerlendirilen,
geçmişi 8 bin 100 yıl öncesine uzanan Tavşanlı Hö-
yük'teki kazı, Kültür ve Turizm Bakanlığı ile Bilecik
Şeyh Edebali Üniversitesi işbirliğinde yaklaşık 50
hektar alanda, "Cumhurbaşkanı kararlı kazı" statü-
sünde, 2021 yılından bu yana sürüyor. Tavşanlı
Höyük kazısı, 3 bin 300 yıllık mühür ve Miken kılıçla-
rını anımsatan hançer, 4 bin 200 yıl öncesine tarihle-
nen tabakada fındık kalıntıları ve mermer idoller,
Tunç Çağı'nda 3 bin 700 yıl önce bölgeye yapılan
saldırıda yakılıp yıkılan evlerinden kaçamayıp ölen
iki insana ait olduğu belirtilen iskeletlerden birinde
karbonize (çok yüksek ısıda hızlı yanarak insan ke-
miğine yapışmış ve kalmış) olarak korunmuş "beyin
ve deri kalıntıları", yaklaşık 4 bin yıllık silindir şeklin-
deki mühür gibi Batı Anadolu arkeolojisine önemli
eserler verdi. Kazı alanı, 2022 yılından bu yana baş-
latılan uygulamayla halka açıldı. Arkeoloji meraklıla-
rının kazı deneyimi yaşamasını sağlamak amacıyla
her yıl ortalama 50 kişi, on beşer günlük periyot-
larda Tavşanlı Höyük'te uzman arkeologlar gözeti-
minde gönüllü olarak çalışmalara katılıyor.

Tavşanlı Höyük Kazı Başkanlığını yürüten Bilecik
Şeyh Edebali Üniversitesi İnsan ve Toplum Bilimleri
Fakültesi Arkeoloji Bölüm Başkanı Prof. Dr. Erkan
Fidan, AA muhabirine, bölgede yaptıkları çalışma-
larla Tunç Çağı dönemine ilişkin önemli katkılarda
bulunduklarını söyledi.

Bunun yanı sıra Gençlik ve Spor Bakanlığının
gönüllük projesi kapsamında sosyal sorumluluk ça-
lışmasına devam ettiklerini belirten Fidan, "Arkeolo-
jiyi ve mesleğimizi tanıtmayı amaçladığımız bu
projeyle arkeoloji dışında hekimler, mimarlar, mü-
hendisler, psikologlar, tarihçiler, sanat tarihçileri, bi-
yologlar ve benzeri bilim dallarında okuyan, mezun
ve öğrencilerden oluşan grupları 15 günlük sürelerle
kazımızda ağırlıyoruz ve uzman arkeologlar eşli-
ğinde onlara arkeolojik kazı deneyimi yaşatıyoruz.
Tabii ki projenin hedeflerinden biri de lise öğrenci-
leri. İlgisi olan, arkeolog olmayan isteyen lise öğren-
cilerine ayrı kontenjan açıyoruz, onlarla
ilgileniyoruz." diye konuştu.  Gezi sırasında sosyal
sorumluluk projesiyle ilgili bilgilendirildiklerini, daha
sonra gönüllü olmak için başvuru yaptığını bildiren
Ersoy, şunları kaydetti: "Başvurum kabul edilince 15
günlüğüne buraya geldim fakat burası o kadar
güzel, o kadar keyif aldım ki burada bulunmaktan,
buradaki ekipten, gerçekten çok güzel bir ekibe sa-
hipler, kazılarda ekiplerin önemini anladım. 15 günü
3 aya tamamlıyorum. Burada herkes kendi deneyi-
minden bilgiler verdi. Bana kazı hakkında bir sürü
şey anlattılar. Aynı zamanda bana ağabeylik, ablalık
da yaptılar. Gerçekten onların yaşamlarından çok
şey öğrendim. Her mesleğin olduğu gibi arkeolojiyle
ilgilenenlerin de zorlandıkları kısımlar oluyor. Ben de
bunların farkına vardım. Şunu da fark ettim; her ne
kadar yorulsak da zorlansak da bir şeyi sevince
gönül verince bu zorlukları göz ardı etmek basit bir
hale gelebiliyor." AA

YUNUsemre Beledi-
yesi 'Yaz Okulu Mezuniyet
Gecesi' büyük bir coş-
kuyla düzenlendi. Kültür,
sanat ve sporun bir arada
yaşandığı etkinliğe katılan
Yunusemre Belediye Baş-
kanı Semih Balaban, kurs-
ların düzenlenmesinde
emeği geçenlere teşekkür
etti.   

Yunusemre Belediyesi
bünyesinde yer alan kültür
ve sanat merkezlerinde
yaz okulu dönemini ta-
mamlayan çocuklar, Millet
Çarşısı Konferans Salo-
nu'nda düzenlenen etkin-

likle mezuniyet sevinci ya-
şadı. Yoğun ilgiye sahne
olan mezuniyet gecesinde
ilk olarak resim sergisi açı-
lışı, satranç turnuvası final-
leri yapılırken, mini konser,
cimnastik, kukla ve sihir-
bazlık gösterileri ise izle-
yenlerin beğenisini
kazandı. Etkinlikte TOKİ 2
Kültür ve Sanat Merkezi
kursiyerlerinin yaptığı gös-
teriler büyük alkış aldı. Ka-
ligrafi öğretmenleri ve
öğrencileri, programa katı-
lan çocukların isimlerini
yazarak onlara hediye etti.
Törene katılan Yunusemre

Belediye Başkanı Semih
Balaban, kursları başarıyla
tamamlayan çocukları
tebrik ederken, emeği ge-
çenlere ise teşekkür etti.
İlçede çocuklara bilim,
sanat ve spor alanında

gelişim imkanı sundukları-
nın altını çizen Başkan Ba-
laban konuşmasında, "Bir
toplumda bilim, sanat,
spor gelişmedikçe o top-
lum gelişemez ve uygarla-
şamaz. Yunusemre
Belediyesi olarak bu olgu-
lara önem veriyoruz. Yunt-
dağı'na bugüne kadar
gitmeyen müzik, sanat,
spor, tiyatro ve sinema et-
kinliklerini taşıdık. Velileri-
mizle dayanışma içinde
olarak çocuklarımızın yaz
dönemini dolu dolu geçir-
mesini sağladığımız için
çok mutluyuz" ifadelerini
kullandı. 

BALABAN ÇİFTİ 
DANs eTTİ 

Konuşmanın ardından
Belediye Başkanı Semih

Balaban ile eşi Serap Ba-
laban, müzik eşliğinde
dans ederek katılımcılara
büyük sürpriz yaptı. Etkin-
likte sanattan spora birçok
kursta eğitimlerini tamam-
layan çocuklara başarı
belgesi, kurs öğretmenle-
rine de teşekkür belgesi
takdim edildi. Kurs mer-
kezlerinde yapılan satranç
ve taekwondo yarışmala-
rında başarılı olan çocuk-
lara ise madalyaları verildi.
Törene ayrıca Belediye
Başkan Yardımcısı Emine
Özge Arslan, Özel Kalem
Müdürü Seyit Ali Özmen,
Kültür İşleri Müdürü Yase-
men Sarar Şıktaş ve Yu-
nusemre Belediyespor
Başkanı Bülent Kanik de
katıldı.  İHA

Mezuniyet coşkularına Başkan
Balaban ortak oldu   
Mezuniyet coşkularına Başkan
Balaban ortak oldu   

2024-2025 eğitim-öğ-
retim yılının başlamasına
günler kala, Demirci Bele-
diyesi tarafından Manisa
Celal Bayar Üniversi-
tesi(MCBÜ) Eğitim Fakül-
tesi'nde çevre düzenleme
çalışmaları hız kazandı. 

Demirci Belediye Baş-
kanı Erkan Kara'nın tali-
matıyla farklı birimlerden
ekipler, fakülte çevre-
sinde kapsamlı düzenle-

meler yapıyor.
Yapılan çalışmalar

kapsamında, fakülte giri-
şinde görüş alanını kapa-
tan ağaçların dalları
budandı ve çamlık alanda
çöp ile moloz temizliği
gerçekleştirildi. Ayrıca,
tehlike arz eden elektrik
akım kabloları da yeniden
düzenlendi. Başkan Kara,
fakülteye giderek çalış-
maları yerinde inceledi ve
ekiplerle istişarelerde bu-
lundu.

Başkan Kara, "Öğren-
cilerimizi en güzel şekilde
karşılamak adına fakülte-
miz içerisinde çevre dü-

zenleme çalışmaları ger-
çekleştiriyoruz. Eğitim
Kenti Demirci’mize yakışır
çalışmalara devam ede-

ceğiz," diyerek, yeni dö-
neme hazırlıklı bir başlan-
gıç yapacaklarını
vurguladı.

Demirci Eğitim Fakültesinde
yeni dönem hazırlığı
Demirci Eğitim Fakültesinde
yeni dönem hazırlığı

KULA’NIN düşman iş-
galinden kurtuluşunu
anmak için düzenlenen
programlar 4 Eylül Pazar-
tesi günü Şehit Ömer Ha-
lisdemir ve Yunus Emre
Kent Meydanı’nda bulu-
nan Atatürk Anıtı’na çe-
lenk sunumu ile
başlayacak. Çelenk sunu-
munun ardından Hisarkapı
mevkiinden başlayıp Kent
Meydanı’nda sona erecek
olan kortej yürüyüşü ile
program devam edecek.
Gündüz programlarının ta-
mamlanmasının ardından
Manisa Büyükşehir Bele-

diyesi’nin kurtuluş konser-
leri çerçevesinde ünlü sa-
natçı Manuş Baba, 4 Eylül
Çarşamba akşamı Kulalı
hayranlarıyla buluşacak. 

Geleneksel konser
günleri ise 5-6-7-8 Eylül
olarak belirlendi. Bu kap-
samda 5 Eylül günü Türk
Halk Müziği’nin önemli

isimlerinden Özlem Özdil
Kulalı hayranlarıyla bulu-
şacak. Özdil’in ardından, 6
Eylül Cuma günü Perdenin
Ardındakiler müzik grubu-
nun performansı ile Ku-
la’da rock rüzgarları
esecek. Özdil’in ardından,
6 Eylül Cuma günü Perde-
nin Ardındakiler müzik
grubunun performansı ile
Kula’da rock rüzgarları
esecek. 7 Eylül Cumartesi
günü sahne alacak olan
İnci Mercan, sevilen şar-
kılarıyla izleyicilere müzik
ziyafeti sunacak.  Kut-
lama etkinliklerinin son

günü olan 8 Eylül Pazar
ise, Kıraç konseriyle nok-
talanacak. Kıraç, güçlü
sesi ve sahne performan-
sıyla izleyicilere unutul-
maz bir akşam
yaşatacak. Tüm etkinlikle-
rin sunuculuğunu ise
Aykut Pala üstlenecek.
Kula halkı, 5 gün boyunca
birbirinden farklı müzik
türleri ve eğlence dolu an-
larla, kurtuluş coşkusunu
doyasıya yaşayacak. 

Kula’nın 102 yıllık gu-
ruru, müzik ve eğlence
dolu bu etkinliklerle taç-
landırılacak. İHA

Kula'nın kurtuluşunun 102. yılı coşkuyla kutlanacak   
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YunuSemre Belediyesi
ve Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi iş birliği ile ‘Kekler, börek-
ler sizden; çaylar ve canlı müzik
bizden’ sloganıyla başlatılan
‘Süreyya’da Kadınlar Buluşu-
yor’ etkinliğinin ilki gerçekleşti-
rildi. Etkinlik kapsamında canlı
müzik eşliğinde doyasıya eğle-
nen kadınlar, doğanın içeri-
sinde keyifli vakit geçirdi. 

Yunusemre Belediyesi tara-
fından geçtiğimiz günlerde hiz-
metine sunulan ve yoğun talep
gören Süreyya Tabiat Parkı yeni
etkinliklerle ilgi odağı olmaya
devam ediyor. CHP Genel Baş-
kanı Özgür Özel’in Yunusemre
Belediye Başkanı Semih Bala-
ban’ı ziyaretinde verdiği söz
doğrultusunda Yunusemre Be-
lediyesi ile Manisa Büyükşehir
Belediyesi işbirliğiyle Süreyya
Tabiat Parkı’nda ‘Süreyya’da
Kadınlar Buluşuyor’ etkinliği

düzenlendi. ‘Kekler, Börekler
Sizden; Çaylar ve Canlı Müzik
Bizden” sloganıyla başlatılan
etkinlikte kadınlar, doğanın

eşsiz güzelliğiyle doyasıya eğ-
lendi. Etkinliğe Yunusemre Be-
lediye Başkan Yardımcısı
Emine Özge Arslan, Manisa

Büyükşehir Belediyesi Kültür
ve Sosyal İşler Dairesi Başkanı
Meliha Çavuşoğlu Kılınçlar ve
çok sayıda kadın katıldı. 

Etkinlikte Yunusemre Bele-
diye Başkan Yardımcısı Arslan
ve Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi Kültür ve Sosyal İşler Dai-
resi Başkanı Kılınçlar kadınlarla
tek tek sohbet ettikten sonra
halay çekti. Yunusemre Bele-
diye Başkan Yardımcısı Emine
Özge Arslan, oldukça güzel bir
etkinlikte kadınlar ile bir araya
gelmenin mutluluğunu yaşadık-
larını belirterek, “Börekleri ve
keklerini getiren kadınlar, Yunu-
semre Belediyesi ve Manisa
Büyükşehir Belediyesi işbirli-
ğiyle doğanın eşsiz güzelliği
içinde dolasıya eğlenme fırsatı
buldular. Etkinlik sayesinde bir
günde olsa kadınlar hayatın
stresinden uzak kalarak çocuk-
larıyla gönüllerince eğlendiler.
‘Süreyya’da Kadınlar Buluşu-
yor’ etkinliğimiz her hafta Çar-
şamba günü saat 10.00 -17.00
arasında gerçekleştirilecektir.

Etkinliğe katılmak isteyen ka-
dınlar ücretsiz olarak otobüs-
lerle Süreyya Tabiat Parkı’na
taşınacak. Tüm kadınları her
hafta gerçekleştirilecek bu et-
kinliğe bekliyoruz.” diye ko-
nuştu. 

emeKlilere de 

SÜreYYa TaBiaT 

ParKI’nda eTKinliK

YaPIlaCaK

Yunusemre Belediye Baş-
kan Yardımcısı Emine Özge
Arslan, Süreyya Tabiat Parkı’na
tüm vatandaşları beklediklerini
vurgulayarak “Belediye Başka-
nımız Semih Balaban her daim
halkımıza yönelik örnek hizmet-
leri hayata geçiriyor. Önümüz-
deki günlerde emeklilerimize de
Süreyya Tabiat Parkı’nda etkin-
lik yapacağız. Toplumun her
kesiminden vatandaşlarımıza
yönelik hizmetlerimiz sürecek”
dedi. haber merkezi

Manisalı kadınlar Süreyya Tabiat Parkı’nda buluştu

Salihli Belediyesi, pazar-
yeri kurallarını ihlal eden tezgâh
sahiplerine ceza verdi. Tezgah-
lar geçici olarak kapatıldı.

Salihli Belediyesi, pazarye-
rinde düzeni korumak amacıyla
kurallara uymayan iki tezgâh
sahibine, Belediye Encümeni

kararıyla 1 hafta süreyle ka-
patma cezası verdi.

Denetimler sırasında, ilgili
tezgâh sahiplerinin belirlenen
kuralları ihlal ettiği tespit edildi.
Bunun üzerine, Belediye Encü-
meni tarafından alınan kararla
tezgâhların geçici olarak kapa-
tılmasına karar verildi. 

Salihli Belediye Başkanı

Mazlum Nurlu, huzur ve güven-
liği sağlamak için gereken tüm
yaptırımların uygulanacağını
vurguladı.

Belediye yetkilileri, pazarye-
rinde düzeni sağlamak için de-
netimlerin düzenli olarak
devam edeceğini ve kurallara
uymayanlar hakkında yasal iş-
lemlerin süreceğini belirtti.

Kurallara uymayan pazarcı esnafına ceza!

Kula’da faaliyet gösteren Jeotermal Kaynaklı Teknolojik
Sera’nın kullanım suyu iletme hattı, sürekli arıza yapması ve
üretime olumsuz etkisi nedeniyle yenileniyor. Manisa Büyük-
şehir Belediyesi ve MASKİ işbirliğinde yürütülen bu önemli
çalışmanın Eylül ayının ikinci haftasında tamamlanması plan-
lanıyor. Yenileme çalışmalarını yerinde inceleyen Kula Bele-
diye Başkan Vekili Semra Gündüz, projenin hayata
geçirilmesinde emeği geçen Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Mimar Ferdi Zeyrek’e teşekkür etti. Gündüz, çalış-
maların tamamlanmasıyla birlikte sera suyunun daha sağlıklı
ve güçlü bir debide sağlanacağını belirtti. Yenilenen su hat-
tıyla birlikte, teknolojik seranın üretim kapasitesinin artması ve
bölge tarımına daha fazla katkı sağlanması hedefleniyor.

Jeotermal Kaynaklı
Teknolojik Sera’nın
su hattı yenileniyor

Burhan AKDEMİR
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yazın sıvı ve elektrolit
kaybı nedeniyle kalbin daha
çok çalıştığına, bunun da kalp
krizi ve diğer kalp hastalıklarını
artırdığına dikkat çeken Kardi-
yoloji Uzmanı Dr. Utku Şenol
özellikle sıcak günlerde su şi-
şesi taşınarak düzenli su içil-
mesini, öğle saatlerinde açık
havada dolaşılmamasını, alkol
ve kafeinden uzak durulmasını
tavsiye etti.   

Havaların ısınması ile bir-
likte kalp damar hastalıklaKar-
diyoloji Uzmanı Dr. Utku Şenol
“Yüksek sıcaklıklar vücut ısısını
artırır ve bu da kalp hızını yük-
seltir.

Vücut, ısısını dengelemek

için daha fazla çalışmak zo-
runda kalır.

Bu süreç, zaten kalp hasta-
lığı olan bireyler için özellikle
tehlikeli olabilir. 

Sıcakların arttığı bu gün-
lerde yüksek tansiyon, kalp
damar hastalığı ve ritm bozuk-
luğu tanısı olan hastalar, şika-
yetlerinin artması ve
hastalıklarının gün yüzüne çık-
ması ile karşı karşıya kalabilir”
diye konuştu. 

Özellikle yaz aylarında terle-
menin artmasıyla vücudumuz-
dan çok fazla sıvı ve elektrolit
kaybı olduğunu; bu dehidras-
yonun kanın daha yoğunlaşma-
sına neden olarak kalbin iş

yükünü artırdığını söyleyen Dr.
Şenol bu durumun kalp krizi ve
diğer kalp rahatsızlıklarına yol
açabileceğini anlattı.

Sıcak havalarda kan da-
marlarının genişleyip (vazodila-
tasyon) kan basıncının
düşmesine neden olabileceğini;
özellikle yeterli sıvı alınmadı-
ğında tansiyon düşmesi, ba-
yılma ve baş dönmesi gibi
sorunlara yol açabileceği gibi,
elektrolit kaybı ritim sorunları
olan hastalarda ani ritim bozul-
malarına ve hayati tehlikelere
yol açabileceğini ifade etti. 

Çok sıcak havalarda, özel-
likle yaşlı hastalarda yüksek
tansiyon atakları görülebildiğine
değinen Dr. Şenol bu ataklara
bağlı olarak inme, kalp krizi gibi
ciddi hayati problemler doğabi-
leceğini dile getirdi.

Kalp yetmezliği bulunan
hastalarda da terleme ile sıvı ve
elektrolit kaybının ciddi etkileri
olduğundan bahseden Dr.
Şenol “Bu sıvı ve elektrolit
kaybı, kalbin iş yükündeki ar-
tışa bağlı olarak, nefes darlığı,
halsizlik, çarpıntı gibi şikayet-
lere yol açabilir.

Bu durum kalp yetersizli-
ğinde ani artış ve hastane ya-
tışlarına neden olabilir. Ayrıca
bu kişilerde kalp yetersizliği için
kullanılan ödem söktürücülere

veya sıvı alımındaki kısıtlama-
lara bağlı olarak hayati riskler
gelişebilir” dedi. 

“alkollü ve kaFeinli 
içeceklerden 

kaçının” 
Dehidrasyonu önlemek

için bol su tüketilmesi gerekti-
ğinin altını çizen Dr. Şenol özel-
likle sıcak günlerde su şişesi
taşıma ve düzenli olarak su iç-
menin önemini anlattı. 

Vücuttan su kaybını artırabi-
leceği için alkollü ve kafeinli
içeceklerden kaçınmak gerekti-
ğini çünkü bu içeceklerin özel-
likle kalp yetersizliği tanısı olan
hastalarda olumsuz sonuçlar
doğurabileceğini; idrar söktürü-
cülerin dozunun yeniden dü-
zenlenmesi ve sıvı alımının
hastanın sağlık durumuna göre
belirlenmesi gerektiğini ifade
etti.

Tansiyon tedavisi altındaki
hastaların takiplerinin düzenli
yapılması ve sıvı alımının dü-
zenli olması gerektiğini vurgula-
yan Dr. Şenol “Sıcak havalarda
ağır fiziksel aktivitelerden kaçı-
nılmalıdır.

Egzersiz yapmak isteyenle-
rin, sabah erken saatlerde veya
akşam serinliğinde hafif egzer-
sizler yapmaları daha uygun
olacaktır.

Mümkün olduğunca serin

ve klimalı ortamlarda bulun-
mak, güneşin en güçlü olduğu
10:00 ile 16:00 saatleri ara-
sında dışarıda olmaktan kaçın-
mak gerekir. Açık havada
bulunmak zorunda olanların
gölge alanlarda kalmaları öneri-
lir” diye konuştu. 

“ağır ve yağlı değil 
HaFiF yiyecekler 

TerciH edin” 
Sıcak havalarda hafif, gev-

şek ve açık renkli kıyafetlerin
tercih edilmesini; güneşin za-
rarlı etkilerinden korunmak için
şapka ve güneş gözlüğü kulla-
nılmasını tavsiye eden Dr.
Şenol ağır ve yağlı yiyecekler-
den kaçınarak daha hafif ve
sindirimi kolay yiyeceklerin ter-
cih edilmesinin; meyve ve
sebze tüketiminin artırılmasının

önemini anlattı. Özellikle kalp
hastalarının yaz aylarında dü-
zenli olarak doktor kontrolün-
den geçmeleri gerektiğini
belirten Dr. Şenol şunları söy-
ledi: 

“İlaç dozlarının ve tedavi
planlarının sıcak hava şartlarına
göre düzenlenmesi gerekebilir.
Sonuç olarak, yaz aylarında
artan sıcaklıklar kalp sağlığı
üzerinde olumsuz etkilere
sebep olabilir.

Bu nedenle, yeterli sıvı alımı,
serin ortamlarda bulunma,
uygun giyim ve beslenme alış-
kanlıkları gibi önlemler alarak
kalp sağlığınızı koruyabilirsiniz.
Unutmayın, herhangi bir rahat-
sızlık durumunda en kısa sü-
rede doktorunuza
başvurmalısınız.” iHa 

“Sıcak günlerde yanınızda su şişesi
taşıyın ve düzenli su için”
“Sıcak günlerde yanınızda su şişesi
taşıyın ve düzenli su için”

bilgisayar oyunlarının
çocuklar ve gençler üzerindeki
olumsuz etkileri, tehlikeli so-
nuçlara varabiliyor. 

Psikolog Büşra Öztürk
Gökce, özellikle çevrimiçi
oyunların çocuklar için büyük
tehdit içerdiğini belirterek aile-
lerin açık bir iletişim kurarak
çocuklarını korumaları gerekti-
ğini ifade etti.   

Bilgisayar ve telefon üze-
rinden oynanan oyunlar, son
günlerde yeniden tartışma ko-
nusu haline geldi. 

Roblox isimli oyunun
çocuk istismarı gerekçesiyle
kapatılması ve Eskişehir’de 18
yaşındaki gencin bilgisayar
oyunundan etkilenerek 5 kişiyi
bıçaklaması sonrası ebeveyn-
ler, gözlerini uzman yorumla-

rına çevirdi - İlkokul PDR
Bölüm Başkanı Büşra Öztürk
Gökce, konuyla ilgili ailelere
yönelik önemli tavsiyelerde
bulundu. 

Bilgisayar, tablet ya da te-
lefondaki dijital oyunların özel-
likle erken çocukluk
dönemindeki çocukları ol-
dukça etkilediğini ifade eden
Gökce, “Şiddet içerikli ve çev-
rimiçi oyunlar, çocukları istis-
mara, zorbalığa,
manipülasyona açık hale geti-
riyor.

İnsanların oyunlardaki
sohbet odalarına kolaylıkla
ulaşıyor olması ve bununla il-
gili bir kontrolün olmaması ço-
cukları istismara açık hale
getirmiş oluyor. Hangi yaş
grubunun hangi amaçla girdi-

ğini tespit edemediğimiz çev-
rimiçi oyunlar oldukça risk ba-
rındırıyor. Ergenlik ve erken
çocukluk döneminde olan ço-
cukları korumamız gerekiyor”
dedi. 

“oyun içi alışveriş,
bağımlılığa neden 

oluyor” 
Oyun içerisindeki satın

alma olanağının, çocukların
gerçek hayat ve sanal hayat
arasındaki farkı kaybetmesine
neden olduğunu belirten
Gökce, “Birçok oyun, içeri-
sinde satın alma işlemi gerek-
tirdiği için çocuklar gizlice
ailesinin kredi kartı bilgilerine
ulaşıp satın alım yapabiliyorlar.
Bu satın almalar belli bir süre
sonra, kendisini kontrol ede-
meyen çocuklarda bağımlılığa

sebep olabiliyor. Gerçek hayat
ve sanal dünya arasındaki
farkı da çok fazla ayrıştırama-
dıkları için günlük hayatta da
markete gittiklerinde böyle bir
alış veriş yapma içerisine gire-
biliyorlar. Oyunlarda kazanılan
yıldızlar, puanlar bunları dışa-
rıda kullanma isteğini erken
çocukluk döneminde sıkça
görüyoruz. Özellikle 12 yaş
öncesine baktığımızda beyin
gelişimi devam ettiği için ba-
ğımlılık geliştirme riski oldukça
fazla” diyerek önemli bir nok-
taya dikkat çekti. 

“çocukTa sosyal 
izolasyon başlıyor” 
Çocukların oyunlara bağ-

lılıkları arttıkça öz güven kaybı
yaşadığını belirten Gökce, bu
durumu şöyle açıkladı: 

“Bunun sebebi gerçek
hayattan uzaklaşan çocuklar,
oyun hayatına bağlanıyor ve
oyundaki hediyeleri, puanları
gerçek hayatta bulamadıkları
için oyuna daha çok ilgi gös-
teriyorlar. 

Kendi arkadaş grubunun
arasında da herhangi bir yarış
kazanamadığında öz güven
kaybı yaşıyorlar. Oyuna bağlı-
lığı arttıkça sosyal izolasyon
kavramıyla da karşılaşıyoruz.
Oyun süreleri arttıkça uyku,

dikkat, odak problemleri
önemli bir durum haline geli-
yor. Obezite, şekil bozukluk-
ları, duruş bozuklukları ve
parmaklarda şekil bozuklukları
son zamanlarda gördüğümüz
önemli etkilerden bazıları.” 

“şiddeT oyununu
gerçek HayaTTa da 

sürdürüyor” 
Yapılan araştırmalara göre

şiddet içerikli oyunların çocuk-
ların gerçek hayat ve sanal
dünya arasındaki bağlantıyı
kaybetmelerine sebep oldu-
ğunu ifade eden Gökce,
“Çocuk hayal ürünü ve gerçek
arasında bir bağlantı kurama-
yabiliyor ve oyunu gerçek ha-
yatta da devam ettirebiliyor.
Özellikle stratejiler geliştiren
ve insan öldürme üzerine olan
oyun içeriklerinde daha çok
etkilenme davranışını görebili-
yoruz. Çocuğun oyuna maruz
kalma süresi burada oldukça
etkili” dedi. 

Ailelere burada büyük
görev düştüğünü söyleyen
Gökce, çocuklarla kurulan
açık iletişimin önemine vurgu
yaptı. Gökce, “Çocuklarla ko-
nuşabiliyor olmak, ev içeri-
sinde sınırlar koymak,
diyaloglarının açık ve net bir
şekilde olması çocukları bu

tehlikelerden koruyor. Çocu-
ğun eve geldiğinde ailesiyle
paylaşacağı bir konunun ol-
ması, teknolojik alet kullanı-
mıyla ilgili bir sınır varsa
ailenin bunu açıklayarak ço-
cuğa anlatması çok önemli.
Çocuklar aileleriyle iletişimde
olmayı bekliyor. O yüzden açık
bir iletişimde olmalıyız. Açık
iletişimden kastımız şu, çocu-
ğun korkusuzca ailesine istek-
lerini, yaptıklarını, korkularını
söyleyebilmesi” dedi.  

“oyunu 
çocuğunuzla

birlikTe oynayın”
Çocukları riskli oyunlar-

dan koruyan çeşitli uygulama-
ların olduğunu da hatırlatarak
ebeveynlerin bu tür uygulama-
lardan faydalanabileceğini
söyleyen Gökce, “Çocuk ko-
ruma programlarını kullanmak
ebeveynlerin işini büyük
oranda kolaylaştırıyor. Ço-
cukta tablet, telefon bilgisayar
varsa indirdiği oyunları kontrol
etmek, oyunları incelemek,
çocukla beraber oyunları oy-
naması oldukça önemli. Sa-
dece şiddet içerikli olması
değil etik değerler açısından
da uygun olup olmadığı kont-
rol edilmeli” şeklinde konuştu.
iHa 

Çocukları sanal oyunlardan korumak
için ‘açık iletişim’ şart

Çocukları sanal oyunlardan korumak
için ‘açık iletişim’ şart

Bu şikayetleriniz varsa pelvik taban kaslarına dikkat
Fizik Tedavi ve Rehabili-

tasyon Uzmanı Dr. Ayşe Şener
Boduç idrar ve dışkı kaçırma,
cinsel işlev bozuklukları, kronik
pelvik ağrı, doğum sonrası kas-
ların güçlendirilmesi için veya
menopoz döneminde, erkek-
lerde prostat cerrahisi sonrası,
çocuklarda işeme bozuklukları
gibi şikayetlerin pelvik taban
rehabilitasyonu ile giderilebile-
ceğini söyledi.   

Fizik Tedavi ve Rehabilitas-
yon Uzmanı Dr. Ayşe Şener
Boduç, pelvik taban rehabili-
tasyonu hakkında bilgiler verdi.
Leğen kemiği olarak da bilinen
pelvis bölgesinin karnın en alt
bölümü olduğunu belirten Dr.
Boduç, pelvisin kalça kemikleri,
mesane ve rektumu kapsadı-
ğını ifade etti. 

Karın ve uyluklar arasındaki
leğen şeklindeki bu bölgenin
vücudun üst kısmının ağırlığını
taşıyıp bacaklara iletmesi so-
nucu ayakta durma, yürüme ve
oturma gibi eylemlerin gerçek-
leştirildiğini belirtti. Pelvik taban
kaslarının görevlerine değinen
Dr. Boduç “Bu kaslar mesane,
bağırsaklar ve üreme organla-
rını destekler; idrar ve dışkı tut-
maya yardımcı olur; cinsel
fonksiyonların düzenlenmesine
katkıda bulunur. Ayrıca bu kas-
lar güçlü olursa anne adayı
daha kolay bir doğum gerçek-
leştirebilir” dedi. 

“idrar kaçırma ve
cinsel sorunlara yol 

açabilir” 
Pelvis kaslarının işlevlerini

başarıyla sürdürmesi için güç-

lendirilmesi gerektiğine işaret
eden Dr. Boduç “Pelvik taban
kasları pelvis bölgesinde yer
alan, idrar torbası, rahim ve ba-
ğırsak gibi organları destekle-
yen kaslardır. Bu kasların
zayıflaması idrar kaçırma, pel-
vik organ sarkması, pelvik ağrı
ve cinsel işlev bozuklukları gibi
çeşitli sağlık sorunlarına yol
açabilir” diye konuştu. 

Pelvik taban kaslarının
kuvvet ve dayanıklılığını artır-
mak amacıyla pelvik taban re-
habilitasyonu yapılmasını
tavsiye eden Dr. Boduç böy-
lece idrar ve dışkı kontrolünü
sağlamak, pelvik organ sark-
masını önlemek, cinsel işlevleri
iyileştirmek ve pelvik ağrıyı
azaltmanın mümkün olabilece-
ğini dile getirdi. Hangi durum-

larda bu rehabilitasyona ihtiyaç
olduğuna dair konuşan Dr.
Boduç “İdrar ve dışkı kaçırma,
pelvik organ sarkması, cinsel
işlev bozuklukları, kronik pelvik
ağrı ve doğum sonrası kasları
güçlendirmek için gebelik son-
rası dönemde, menopoz döne-
minde, erkeklerde prostat
cerrahisi sonrası, çocuklarda
işeme bozuklukları yani altını
ıslatma gibi durumlarda pelvik
taban rehabilitasyonu yapılma-
lıdır" ifadelerini kullandı. 

“Tedavi planı kişiye 
özel olmalı” 

Pelvik taban rehabilitasyo-
nunun fizik tedavide çeşitli eg-
zersizler, biofeedback,
elektriksel stimülasyon, manye-
tik alan tedavisi, yaşam tarzı
değişiklikleri ve hasta eğitimi

gibi bir takım destek ve yön-
temleri içerdiğini belirten Dr.
Boduç her hastanın durumu
farklı olduğundan tedavi planla-
rının kişiye özel olarak belirlen-
mesi gerektiğine dikkat çekti.
Uygulanan yöntemlerin hasta-

nın spesifik ihtiyaçlarına göre
şekillendiğine işaret ederek pel-
vik taban rehabilitasyonunun
pelvik taban kasları ile ilgili
problem yaşayan bireylerin
yaşam kalitesini önemli ölçüde
artırdığını sözlerine ekledi. iHa 
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ManiSa Futbol Kulü-

bü’nün genç kalecisi Burak

Efe Adıgüzel, U15 Milli Takı-

mının Erzurum'da yapacağı

hazırlık kampının aday kad-

rosuna davet edildi.

Türkiye U15 Milli Takımı-

nın 23-30 Ağustos tarihleri

arasında Erzurum'da yapa-

cağı hazırlık kampının aday

kadrosu açıklandı. Aday

kadroya davet edilen oyun-

cular arasında Manisa

FK’dan genç kaleci Burak

Efe Adıgüzel de yer aldı.

U15 Millli Takımı’na davet

edilen oyuncular, 23 Ağustos

Cuma günü saat 18.00'de

Erzurum’da toplanacak.

Manisa Futbol Kulü-

bü’nden yapılan açıklamada,

“Kulübümüzü ve Manisa-

mız’ı Milli formayla temsil

edecek olan genç kalecimiz

Burak Efe Adıgüzel’i kutlu-

yor, A Milli Takım’a giden

yolda başarılar diliyoruz.”

denildi.

Genç kaleci Burak Efe 
Adıgüzel'e Milli davet

TurguTlu Belediyes-

por’un oyuncuları sağlık spon-

soru olan MOSB-MED Sağlıklı

Yaşam Merkezi’nde sağlık

kontrolünden geçti.

Lidya Garden City Turgutlu

Belediye Kadın Basketbol Ta-

kımının yeni transferleri Ameri-

kalı Dehaj Terrell, Süper Lig

ekiplerinden kadroya dahil

edilen Ronahi Zilan Kıran ve

Turgutlu Belediyesi Kadın Vo-

leybol Takımı 2024-2025 se-

zonu öncesi sağlık

kontrolünden geçti.

Turgutlu Belediyespor

Kulüp Başkanı Fırat Honaz:”

Ailemizin bir parçası ve sağlık

sponsorumuz olan MOSB-

MED’i birlikteliğimiz devam

ediyor. MOSB-MED Genel

Müdürü Hülya Yurtdaş Pirinç-

çi’ye ve tüm sağlık persone-

line teşekkür ederiz.

Oyuncularımızın sağlıklı bir lig

geçirmesine temenni ederken,

hepsine başarılar diliyorum”

dedi.

Takımı sağlık kontrolünden geçti
Turgutlu Belediyespor Kadın Voleybol 

Saruhanlı Belediyesi,

genç yetenekleri futbolla bu-

luşturmak amacıyla 6-13 yaş

arası çocuklar için düzenle-

diği Futbol Minikler Yaz Oku-

lu'na devam ediyor. Belediye

Başkanı Ekrem Cıllı’nın, ço-

cuklara karne hediyesi olarak

başlattığı bu anlamlı proje,

minik futbolculara yaz tatili

boyunca eğlenceli ve öğretici

bir deneyim sunuyor.

Saruhanlı Belediyespor

bünyesinde gerçekleştirilen

yaz okulunda, deneyimli eğit-

men ve antrenörler eşliğinde

çocuklar hem futbol becerile-

rini geliştiriyor hem de takım

ruhunu pekiştiriyor. Başkan

Ekrem Cıllı, çocukların antren-

manlarını yerinde izleyerek,

onların heyecanına ortak

oldu. Başkan Cıllı, "Çocukları-

mızın tutkusunu görmek, on-

ları hayallerine bir adım daha

yaklaştırmak ve yüzlerindeki

tebessümün bir parçası

olmak bizlere mutluluk veri-

yor" diyerek, Saruhanlı Bele-

diyesi olarak gençlerin sportif

faaliyetlere katılımını her

zaman desteklediklerini be-

lirtti.

Futbol Minikler Yaz Okulu,

yaz tatili boyunca devam

edecek ve çocukların fiziksel

gelişimlerine katkıda bulunur-

ken, spor kültürünü de aşıla-

mayı hedefliyor. Başkan Cıllı,

bu tür projelerin gelecekte de

devam edeceğini ve Saruhan-

lı’daki gençlerin sporla buluş-

maları için gerekli tüm

imkanları sağlamaya devam

edeceklerini vurguladı.

6-13 Yaş futbol minikler yaz okulu
tüm hızıyla devam ediyor
6-13 Yaş futbol minikler yaz okulu
tüm hızıyla devam ediyor
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